
1 
 

  
 Mestni svet 

    

 Slovenski trg 1,  4000 Kranj  

 T: 04 2373 119   F: 04 2373 106 

 E: mok@kranj.si   S: www.kranj.si 

  

 

 

 

Številka:    900-16/2023-16-401102 

Datum:      25.10.2023 

 

 

ZADEVA: Dobesedni zapisnik 8. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj, ki je bila v sredo,  

                 dne 25. 10. 2023 ob 16.00 v sejni dvorani številka 16, stavbe Mestne občine Kranj.  

 

Sejo je vodil župan Matjaž Rakovec. 

 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
V redu, zdaj pa mislim, da smo vsi. Hvala lepa. Dober dan vsem skupaj. Začenjamo osmo redno sejo Mestnega 
sveta Mestne občine Kranj, v sobi 16 smo, 25. oktober je danes datum, 16.00 je ura, malo kasneje, no 16.10. 
Trenutno so se opravičili Sandra Gazinkovski, Doroteja Osterman, Janez Černe in pa Tanja Hrovat od naših 
zaposlenih, od uprave. Pa tamle imamo Simona Šubica in pa Petra Šalamona od prisotnih novinarjev. Zdaj pa 
prosim za, ugotavljamo vašo prisotnost, če lahko prosim to potrdite. V redu, hvala lepa. Torej vidimo, da smo 
sklepčni. Super. Prisotnih je pa 25 od 33. Torej, najprej bi vam na tej seji rad predstavil novo vodjo Skupne službe 
urejanja prostora in po pooblastilu vodje Skupne službe varstva okolja Niko Rovšak. Nika, po izobrazbi je magistra 
znanosti s področja urbanizma in prostorskega načrtovanja, ima pa delovne izkušnje iz navedenih področij. Pa 
nov vodja urada, ki ga poznate za projekte, Brane Šimenc, diplomiran organizator, veliko izkušenj ima iz vodenja 
projektov. Brane, tebe pa več ali manj se mi zdi vsi poznajo. Okej, nekaj gradiv ste prejeli na mizo, poročilo o 
izvršitvi sklepov sedme seje, potem seznam sklepov komisij za to sejo z vsemi pripombami potem sosvet za 
krajevne skupnosti je gradivo obravnaval na svoji 7. seji 23. 10., v ponedeljek, ni imel pripomb. Potem iz 
dnevnega reda umikam šesto točko dnevnega reda: odlok o posebni rabi javnih površin v Mestni občini Kranj, 
glede na pripombe komisij. Tako, da se zdaj ostale točke dnevnega reda pa preštevilčijo. V ponedeljek in pa 
danes ste po elektronski pošti dobil primerjalne izračune na predlog komisij in svetnice Ane Pavlovski k točki 
Odlok o spremembah in dopolnitve Odloka o podlagah za odmero komunalnega prispevka za obstoječo 
komunalno opremo na območju Mestne občine Kranj. Potem dobili ste tudi gradivo za točko kadrovske zadeve, 
mnenje Mestne občine Kranj v postopku imenovanja pomočnici direktorice Centra za socialno delo Gorenjske 
enota Kranj. Za to bomo to točko kar uvrstili pod točko 2, kot 2A, in sicer, da se zdaj bom najprej predlagal sklep, 
da se na dnevni red kot točka 2a uvrsti mnenje Mestne občine Kranj v postopku v postopku imenovanja 
pomočnice direktorice Centra za socialno delo Gorenjske, enota Kranj. Odpiram razpravo, potem pa glasovanje. 
Ni razprave, gremo kar na glasovanje. Vašo prisotnost bi prosil. 25 prisotnih. Prosim, če glasujete. Hvala lepa. 25 
za, soglasno. Torej se na dnevni red pod točko 2 uvrsti ta točka in pa potem še bi rad obvestil vas, da v skladu s 
tretjo točko 129. člena poslovnika, v kolikor ne bo vsebinskih pripomb, predlagal sprejem pete točke: odlok o 
spremembah in dopolnitvah odloka o podlagah za odmero komunalnega prispevka za obstoječo komunalno 
opremo na območju Mestne občine Kranj, osnutek po skrajšanem postopku. To potem pri točki 5, torej smo 
pred dnevnim redom. 7 točk imamo. Vključno z vprašanji, predlogi in pobude članov mestnega sveta. Odpiram 
razpravo. Če ni razprave, gremo kar na glasovanje. Torej, najprej vašo prisotnost, prosim. 25. Prosim, če lahko 
glasujete. Hvala lepa. 23 za, nihče proti. Torej, tudi dnevni red je sprejet. Gremo najprej na točko 1, potrditev 
zapisnika in pa poročilo o izvršitvi sklepov. Bojan, prosim. 
 
BOJAN VESELINOVIĆ (direktor občinske uprave Mestne občine Kranj) 
Dober dan najprej vsem skupaj. Sedma seja sveta Mestnega občine Kranj je bila 20. septembra. Na njej je bilo 
podano mnenje h kandidatkam za ravnateljico dijaškega in študentskega doma Kranj. Pod naslednjo točko so 
bile obravnavane premoženjske zadeve, opravljena je bila prerazporeditev sredstev za predčasno plačilo glavnic 
kreditov, potem je bilo sprejeto poročilo o porabi sredstev proračunske rezerve v zvezi s poplavami in opravljena 
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prerazporeditev sredstev in uvrstitev novega NRP-ja za ledno dvorano in podobna točka za uvrstitev novega 
NRP-ja za ureditev površine za pešce med Slovenskim trgom in Stritarjevo ulico. Potem so bile izvršene še 4,3 
prerazporeditve sredstev, ki jih je mestni svet potrdil. Sprejet je bil načrt pridobivanja in načrt razpolaganja z 
nepremičnim premoženjem Mestne občine Kranj za leto 2023, oba dva dokumenta sta bila pravzaprav 
dopolnjena. Potem je bila podaljšana izjemna dodelitev neprofitnega stanovanja Mestne občine Kranj v najem. 
Pod naslednjo točko dnevnega reda je bil sprejet odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o organizaciji 
delovnem področju mestne uprave Mestne občine Kranj in objavljen v uradnem listu. Prav tako je bil v Uradnem 
listu objavljen Odlok o posebni rabi javnih površin v Mestni občini Kranj oziroma, se opravičujem, v fazi osnutka 
je bil obravnavan in bo na prihodnji seji obravnavan v dokončni obliki. Kot smo slišali malo prej. Pod naslednjo 
točko je bil sprejet še spremenjeni Odlok o načinu opravljanja obvezne občinske gospodarske javne službe 24 
urne dežurne pogrebne službe v Mestni občini Kranj, prav tako objavljen v Uradnem listu. Sprejet je bil tudi Sklep 
o lokacijski preveritvi za rekonstrukcijo in prizidavo objekta Osnovne šole in vrtca France Prešeren, PŠ Kokrica in 
na koncu sprejeti so bili predlogi za podelitev priznanj Mestne občine Kranj za leta 2023. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa. Odpiram razpravo pripombe. Rok, prosim. 
 
ROK IGLIČAR (mestni svetnik) 
Hvala. Jaz ima samo eno redakcijsko oziroma bolje rečeno slovnično pripombo. Na zapisnik gledam dobesedni 
zapisnik stran 36, narobe sta zapisana dva strokovna termina: de lege lata in de lege ferenda, tako da to prosim, 
da se pač popravi. Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, Maj, prosim. 
 
MAG. MAJ FRITZ (mestni svetnik) 
Hvala za besedo. Izven konteksta bi čestital danes za dan suverenosti, ko smo pospremili zadnjega vojaka JLA iz 
naše države. Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
To je bilo mišljen za na koncu, ampak dobro, bomo na koncu zapeli eno.  
 
DR. ANDREJA VALIČ ZVER (mestna svetnica) 
Pozdravljeni vse skupaj. No, hvala za odgovore glede mestnega pokopališča Kranj. Jaz sem bila tudi malo na 
terenu, sem si ogledala stvari, skupaj z vodjo pokopališča pa bi rada tukaj javno pohvalila tudi vse njihove napore, 
ki jih vlagajo. Ne glede na pač nekatere občane, ki nenehno kličejo in kritizirajo, ampak jaz osebno mislim, pač 
hodim celo svoje življenje na to pokopališče, da se tudi zadeve premikajo v pravo smer, tako da upam, da tudi 
glede nadstreška in tega pokritega poslovilnega prostora, ki bi bil nujno potreben, da se bo to izvršilo. Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Najlepša hvala, Andreja za to pohvalo, bomo prenesli naprej. V redu, hvala, še kdo. Ne. Potem bi šli kar na 
glasovanje. Najprej vaša prisotnost, glasujemo torej o prvi točki, da se potrdi zapisnik. 25. Prosim če glasujete. 
Najlepša hvala 25 za, soglasno sprejeto. Gremo na kadrovske zadeve, kot sem že povedal, 2A, dodatno 
uvrščena. O tem bo pa poročala članica komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, gospa Vlasta 
Sagadin. Vlasta, prosim. 
 
VLASTA SAGADIN (članica Komisije za mandata vprašanja, volitve in imenovanja) 
Hvala za besedo, lep pozdrav vsem skupaj. Torej, s centra za socialno delo kranjske enote smo dobili zaprosilo 
za podajanje mnenja k imenovanju pomočnice direktorice, kajti prejšnja gospa Valentova je dala odpoved in 
sedaj smo naprošeni, da damo pozitivno mnenje k imenovanju Simone Rihter za pomočnico direktorice Centra 
za socialno delo Gorenjske enota Kranj, tako da to je to. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, odpiram razpravo. Ne? Hvala lepa, prosim, če o tem lahko glasujemo, da damo pozitivno mnenje k 
imenovanju Sonje Rihter. Vašo prisotnost, prosim. 25. Prosim, če glasujete. Hvala lepa. 24 za, nihče proti. Tudi 
to ugotavljam, da smo soglasno sprejeli. Hvala. Gremo na točko 3. Premoženjske zadeve, tega se je danes kar 
velik nabralo, pa bi kar prosil Matejo, da gremo najprej na 3A. 
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MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 
Župan, hvala lepa za besedo. Lepo pozdravljeni, svetniki in svetnice predlagamo ukinitev statusa, a se vidi? Jaz 
sem dala že naprej. Samo toliko, da uredimo, tehnične težave. A lahko, kar nadaljujem? Predlagamo ukinitev 
statusa grajenega dobra na zemljišču v katastrski občini Besnica, gre za zemljišče v izmeri 140 m², v naravi 
predstavlja funkcionalno zemljišče k sosednjemu objektu, izvzem pa predlagamo zaradi prodaje tega zemljišča. 
Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa. Kakšno vprašanje, mnenje? Tomaž, ti?  
 
TOMAŽ OGRIS (mestni svetnik) 
Okej, sam vprašal bi, po navadi je napisano pri vseh teh zadevah, če se je tudi krajevna skupnost s tem strinjala, 
ali ne. Zdaj me zanima tukaj, če so oni to obravnavali, nič drugega. hvala.  
 
MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 
Povsod vedno vprašamo krajevno skupnost. Ja, tokrat, tokrat pa nismo zapisali. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, še kdo? Ne. Hvala. Potem gremo kar na glasovanje te točke 3A. To se pravi, izbris zaznambe javnega 
dobra zaradi prodaje. Vašo prisotnost, prosim. Hvala lepa. 25, prosim, če glasujete. Hvala, 25 za soglasno 
sprejeto, Hvala lepa. Gremo na točko B, Mateja?  
 
MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 
Predlagamo ukinitev statusa grajenega javnega dobra na zemljišču v katastrski občini Kranj. Gre za zemljišče 
izmeri 107 m², v naravi predstavlja opuščeno pot, ki glede na to, da se ta pot ne uporablja, predlagamo izvzem 
iz javne dobre in potem v nadaljevanju prodajo tega zemljišča. Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa. Kakšno mnenje? Ne. Potem gremo kar na glasovanje. Vašo prisotnost bi prosil. Hvala lepa. Pardon, 
malo smo zaradi tehničnih težav. Okej, v redu, 25, prosim, če glasujete. Hvala lepa. Tudi to smo sprejeli z 22 
glasovi za, 1 pa ni glasoval. Okej, gremo na točko C, Mateja.  
 
MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 
Predlagamo dopolnitev načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem, in sicer za eno zemljišče v katastrski 
občini Drulovka, gre za zemljišče v izmeri 39 m². V naravi v bistvu na tem zemljišču že delno stoji hiša, prodaja 
pa se pač lastniku tega objekta, ki tukaj stoji. Ocenjena vrednost je 3120 EUR po oziroma 80 EUR po kvadratnem 
metru, to je vrednost po cenitvi.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa. Kakšno mnenje?  
 
MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 
Imam še v načrtu razpolaganja, imam še dve zemljišči, ki sem jih že predhodno omenila pri izvzemu, to je 
zemljišče v katastrski občini Kranj v izmeri 107 m². Kot sem že dejala, v naravi predstavlja opuščeno pot. 
Ocenjena vrednost te nepremičnine je 15.078 EUR oziroma 140,92 EUR po kvadratnem metru. To je vrednost 
po cenitvi. Drugo zemljišče je zemljišče, ki sem ga prav tako omenila in se nahaja v Spodnji Besnici v izmeri 
140 m², prodaja se za funkcionalno zaokrožitev sosednjega zemljišča. Ocenjena vrednost je 4.490 EUR, oziroma 
32 EUR po kvadratnem metru. Tukaj je vrednost po REN-u, to se pravi registru nepremičnin naročena, bo pa pred 
prodajo še cenitev. hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa. Mnenja? Saša, prosim. 
 
SAŠA KRISTAN (mestna svetnica) 
Hvala za besedo, lep pozdrav. Jaz bi Matejo samo prosila, če mi lahko pove, ali sem zgrešila ali nisem videla, kje 
se ta pot nahaja, ki se prodaja? Ne, Kranj.  
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MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 
Pri, jaz tudi ulice ne vem povedati, ampak definitivno je opuščena pot, mislim pa, da... 
 
SAŠA KRISTAN (mestna svetnica) 
Zdaj, če lahko sam še nadaljujem tole, tu s kolegom gledava a ne, tale opuščena pot, so pa spodaj je na skici so 
hiše, kaj so tole, zdaj, če se bo tole kupil, a bodo imeli ti dostop še vedno ali kje drugje bo dostop do teh hiš?  
 
MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 
Na drugi strani je dostop do teh hiš. Tista pot se ohranja, ta pa je nepotrebna zato, ker je urejena z druge strani. 
To smo šli tudi preverit. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Gremo potlej, če ni nič več, gremo na glasovanje, glasujemo o točki 3C. Tukaj imamo tri zadeve za to, da se 
dopolni načrt razpolaganja z nepremičnim premoženjem za leto 23. Vašo prisotnost prosim. Hvala lepa, prosim, 
če glasujete. Najlepša hvala, 25 za. Super, gremo še na točko D. Mateja, prosim. 
 
MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 
Imam tudi dopolnitev načrta pridobivanja nepremičnega premoženja, in sicer za dve zemljišči v katastrski občini 
Kranj, gre za zemljišči v izmeri 2450 m², približno, odkup predlagamo zaradi ureditev urbanih vrtov, predvidena 
sredstva so 102.845 EUR, odkupujemo pa na podlagi ponudbe lastnika zemljišča, zemljišča se pa nahajajo pri 
vojašnici. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Sam toliko, da smo že letos tamle kupili čist na levo ono parcelo, kjer bomo začeli urejati vrtičke, tok da veste, 
toliko je treba povedat, da tako, da smo zdaj še dobil enega kmeta, ki je bil to pripravljen prodat, tako da bomo 
lahko tamle tisti majhen del trikotniček pod plavimi, če vidite, to je pa naše lastništvo in tukaj imamo pa stavbno 
pravico, tako da tam bi lahko kakšno barako postavili za orodje in podobne zadeve, a ne. Okej, samo to, kar se 
tega tiče, daj še ta drugo.  
 
MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 
Drugi dve zemljišči se nahajata v katastrski občini Hrastje, gre za zemljišče v približni izmeri 800 m². V naravi 
predstavljajo brežino in del igrišča v športnem parku, odkup pa predlagamo zaradi ureditve prostora za gledalce. 
Ocenjena vrednost je 5.000 EUR oziroma 6 EUR po kvadratnem metru na podlagi ponudbe lastnika. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, torej odpiram zdaj razpravo. Tomaž, prosim. 
 
TOMAŽ OGRIS (mestni svetnik) 
Hvala za besedo. Jaz bi sam vprašal za tiste ta prvi dve parceli, skupaj tisti 2 parceli nista zazidljivi, verjetno?  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Nista. 
 
TOMAŽ OGRIS (mestni svetnik) 
Tam plačamo, sem izračunal približno 42 EUR na kvadrat, a je to običajna cena, ko odkupujemo pač ta zemljišča 
za urejanje takih vrtičkov. Pa, a lahko mi kot občina sploh odkupujemo kmetijska zemljišča? To me zanima. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Mateja. 
 
MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 
Gre za stavbno zemljišče, saj zato lahko uredimo tam urbane vrtove. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Igor, prosim. 
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MAG. IGOR VELOV (mestni svetnik) 
Ja, moje vprašanje se pravzaprav navezuje sam s tem, da mi je prvi del bil jasen, seveda ne kupujemo kmetijskega 
zemljišča, ker na kmetijskem se ne sme nič postavljat, zato so pa tudi zrušili en kup vrtičkov, ki so bili postavljen 
na kmetijska zemljišča. Zanima me samo, ker vedno je bilo napisan, da je to po ponudbi lastnika ali po cenitvi, 
tukaj pa nič ni pisal. Kako ste do te cene prišli, to je tudi mene zanimalo, a sem pa kaj spregledal pri branju? 
 
MATEJA KOPRIVEC (vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve) 
Na podlagi ponudbe smo, piše tudi v predstavitvi. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Okej, hvala. Sonja? 
 
SONJA MAŠIČ (mestna svetnica) 
Hvala za besedo. Mene pa sam tale brežina zanima pa prostor za gledalce. To je tam v tistih pogojih malo čudno, 
saj cena ni visoka ne, ampak se mi zdi zelo neumestno tam imeti tam imeti nek prostor za gledalce. Hvala. 
 
MANJA ZORKO (podžupanja Mestne občine Kranj) 
Ja, mogoče lahko jaz kar odgovorim, ker smo bili v navezavi s krajevno skupnostjo, ki je ta odkup predlagala. 
Trenutno se že na podlagi investicij po osmem členu KS ureja en del opornega zida in ta oporni zid se bo 
nadaljeval tudi v ta del zemljišča, zaenkrat imamo, to delamo na podlagi stavbne pravice, tako da načeloma je 
pa na tem opornem zidu gor možno potem urediti klopce za gledalce. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, Igor, prosim. 
 
MAG. IGOR VELOV (mestni svetnik) 
Jaz sem potem hotel tukaj nadaljevati to da a ne, saj to je problem občine že dolga leta a ne, razen v enem 
mandatu, ko se je začelo tako razmišljati pa potem se je to nehalo. A vidite, mi imamo že tako problem, da je 
malo zemljišč, namenjenih vrtičkom, rabimo jih pa ogromen pa tudi druge stvari in zdaj mislim, da je to že veljavni 
OPN, a ne, bil že sprejet 10 let nazaj, da je to vrtičkarstvo, a je to to na Zlatem polju, to je to, saj edini tam je pa 
en majhen košček je na Planini, tam blizu pokopališča, to je vse, kar v Kranju pravzaprav sploh imamo za 
vrtičkarje. Hočem to reči, da je treba že zdaj, kljub temu, da bomo ne vem spomladi sprejeli OPN in vemo, da 
naslednji bo verjetno čez 8, 10 let.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Čez dve leti zeleni OPN, tam imamo možnost notri dati.  
 
MAG. IGOR VELOV (mestni svetnik) 
Ampak to vem, da je treba noter dati, ampak verjetno je treba že zdaj, stroka ve, kje je najbolj primerno, da se 
zdaj začne odkupovati zemljišča. Se prav, ne pa mi spremenimo namembnost, potem pa prosimo, da nam lastnik 
proda pa še drago kupujemo. Saj ne rečem, v tem primeru ni drago. Jaz bi za vrtiček z veseljem do 42 EUR 
kvadrat, če bi sploh imel možnost, ampak Ja, da je treba dve stvari hkrati: lastništvo, se pravi kupovati zemljišča 
in potem jih z namembnostjo spremeniti čim več občinskih svojih zemljišč, ker potem smo ujetniki lastnikov. 
Poznamo zgodbe od 20 let nazaj, se pravi od industrijskih con do ceste itd. Se pravi več, predlagam, več aktivnosti 
pri nakupovanju potencialno zanimivih in perspektivnih zemljišč. Samo to. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, Igor. Dobra ideja. Tako da bomo upoštevali. Andreja, prosim. 
 
DR. ANDREJA VALIČ ZVER (mestna svetnica) 
Hvala, župan. Dve stvari ste mi prišli na misel, namreč verjetno obstaja razmišljanje o tem, kaj bo konkretno na 
tem zemljišču, a bo to sračje gnezdo pa odlagališče plastik fantastik pa da bodo ljudje kante vlekli s sabo vode za 
zalivanje. Verjetno ste razmišljali o neki enoviti ureditvi tipski ali kakorkoli že. Druga zadeva, na katero bi pa 
opozorila, je pa področje Planine, kjer so zdaj zrasli novi bloki. Tam je bilo včasih to vrtičkanje zelo popularno pa 
se mi zdi, da ljudje iz Planine ne bodo hodili tjale gol na gor na veliki hrib solato gojiti pa korenje, ampak bo treba 
kje bližje poiskati tudi nekaj primernega, da grejo ljudje starejši lahko tudi peš na svoj vrtiček. Hvala. 
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MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Ja, kar se tiče ureditve. To je bilo že pri zadnji rečeno, tam, kjer sem pokazal na levem, kar imamo že a ne in 
seveda plan je, da bo to enotno urejeno, da ne bo barak, da ne bo teh sodov, da ne bo..., tam je pa problem, da 
ne moremo barake postaviti, tukaj bom pa zdaj lahko postavil eno samcato in potem bodo pač si izmenjavali. 
Interesov bo zelo velik, verjetno da bomo mogli iti v kakšno žrebanje, ampak bomo videli kako to bo. Kar se pa 
same Planine tiče, ja, pač tukaj smo dobili tole komisijo, ne, kaj je že, inšpekcijo a ne, ki je pač zahtevala, da se ti 
vrtički odstranijo iz K1 zemljišč, zdaj eni vrtički že nastajajo tam pri Ave-tu, to tam bomo seveda potem 
nadaljevali. Je pa to, kar je Igor rekel, v nadaljevanju je zelo dobro, da pokupimo kakšna taka zemljišča in jih 
potem sam na tem planinskem delu, kjer je največja gostota ljudi, damo možnost v uporabo, a ne. To se pa 
strinjam, to pa ja. Ampak smo bili postavljeni pred dejstvo. Zdaj pa pač takole malo štukamo za vrtički, kjer se le 
da. Hvala lepa, še kdo. Ne. Potem gremo na glasovanje. Torej, točka D za pridobivanje premoženja teh zemljišč 
na pri Vodovodnem stolpu oziroma pri vojašnici in pa v Hrastjah. Vašo prisotnost, prosim. Hvala lepa, prosim, če 
glasujete. Hvala lepa. 23 za, nihče proti. Super, sprejeto. Gremo naprej na točko E, prerazporeditve, tukaj bo pa 
Marko povedal. Marko prosim. 
 
MARKO ČEHOVIN (vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet) 
Pozdravljeni. Cilj prerazporeditve je zagotovitev dodatnih sredstev za vzdrževanje cest. Gre za redno vzdrževanje 
cest, sklepov o prerazporeditvi ne bo imel dodatnih finančnih posledic. Gre se za to, da proračunske postavke, iz 
katerih črpamo oziroma NRPji sredstva, so po večini sofinancirane ali pa se je predvidevalo sofinancirane iz 
evropskih sredstev, in zaradi teh, zaradi pravil proračuna je treba iti na mestni svet in potrebujemo vašo 
odobritev. Na podlagi tega predlagamo prerazporeditve iz različnih NRP-jev, ker se, se prav iz proračunskih 
postavk oziroma NRP-jev, ki ne bodo porabljene v letu 2023. Investicije se zamikajo oziroma sredstva bodo na 
teh investicijah, s katerih se prerazporeja, ostale neporabljena ter so nujno potrebna za uspešno dokončanje 
trenutnih neporabljene ter niso nujno potrebna, zato predlagamo, da se prerazporedi na proračunsko postavko 
materialni stroški, cestna dejavnost, konto, tekoče vzdrževanje drugih objektov zaradi dviga cen industrijskih 
proizvodnje in podražitev storitev na področju cestogradnje ter nameravanih dodatnih sanacij. Torej, zdaj, kar 
nekaj je tega v samem sklepu tudi navedenega pa bom prebral, da bo vsem jasno. Iz NRP oziroma pod NRP, v 
NRP-ju ne, ureditev kolesarske povezave med Planino in PC Hrastje se prerazporedi 2.000 EUR, 1.500 EUR pa 
9.000 EUR, skupaj 12.500 EUR. Potem iz NRP komunalne in prometne ureditve na relaciji Gorenja Sava - Rakovica 
-Zabukovje - Spodnja Besnica, se prerazporedi 3.300 EUR in pa iz NRP-ja investicije MOK za ureditev kanjona 
Kokre se skupaj prerazporedi 87.700 EUR, potem pa še iz na proračunsko postavko cestno dejavnost, tako kot 
sem že rekel, skupaj 103.500 EUR. Toliko je za ta sklep. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, odpiram razpravo. Irena, prosim. 
 
IRENA DOLENC (mestna svetnica) 
Dober dan vsem. Jaz imam samo eno vprašanje, in sicer tako svetniki kot sveti krajevni skupnosti kot posamezniki 
posebej pišejo, katere ceste je treba obnoviti. In me zdaj samo zanima, ali bomo ta sredstva prerazporedili zaradi 
tega, ker se je asfaltiranje podražilo ali se bodo kakšne dodatne ceste zaradi tega asfaltirale? Samo to je moje 
vprašanje. 
 
MARKO ČEHOVIN (vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet) 
Oboje, ne. Že tekom leta je bilo tudi nekaj na račun poplav, a ne. Ampak več je bilo aktivnosti pri preplastitvah, 
izrednega vzdrževanja, več je bilo dodatnih zarisov cest, recimo tudi v Stražišču se je neke nove kolesarske 
povezave označilo in pa stroški, se pravi, večinoma gre stroške, ki jih potem realizira Komunala Kranj, so se 
podražili. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, Saša, prosim. 
 
SAŠA KRISTAN (mestna svetnica) 
Hvala, zdaj jaz bom tako vprašala, sicer se to tudi nanaša na to točko. Mogoče bolj tako tako vprašanje tehnično 
ali pa ne. Tukaj, ko beremo, da so pač ta sredstva bila načrtovana v proračunu za redno vzdrževanje cest, kot so 
krpanje vozišča in bankin. Zdaj jaz bi tukaj izpostavila predvsem te bankine, zdaj ne vem, a so to taki standardi, 
da se delajo ceste tako, da je pri krajeh še ne vem koliko tistih bankin ki se, ko se pesek gor da namesto da bi se 
asfaltiralo čisto do roba in potem ljudje vozijo po tistih bankinah in se to mora stalno popravljat, zdaj ne vem, ali 
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so to taki standardi ali niso. Poleg tega me pa zanima še to, te prerazporeditve sredstev, ne, kakor gledamo se 
običajno delajo vedno iz teh NRP-jev za, iz krajevnih skupnosti, malo kje iz NRP-jev oziroma sredstev, ki so 
namenjene za mesto oziroma za samo, sam Kranj.  
 
MARKO ČEHOVIN (vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet) 
Ja, kar se tiče bankin, standard je najmanj četrt metra, se pravi 0,25 bankine vedno more biti. Je pa na žalost so 
te bankine velikokrat tudi prevelike zaradi tega ker velikokrat tudi lastništvo ni urejeno in se potem ceste širijo, 
zaradi tega, ker se umikajo vozila, recimo en tipičen primer je cesta, ta obvozna Mlaka - Bobovek, tam so, je 
bankin skoraj več kot je same ceste. Ampak ja, standard je vsaj 0,25 more biti bankin. Drug del vprašanja pa, 
klele konkretno črpamo iz trajnostne mobilnosti. Zdaj, zamikajo se pozivi za sofinanciranje, do konca leta 
pričakujemo enega, v naslednjem letu, ta se je tudi zamaknil, ponovno drugega za trajnostno mobilnost in iz tega 
vidika se vsi projekti malo zamikajo v naslednje leto, ne, tako da to bomo mogoče tudi še kaj rekli več pri 
proračunu, in to smo že več ali manj upoštevali tudi v novem proračunu. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, še kdo? Ne, potem gremo kar na glasovanje za to točko E, prerazporeditev proračunskih sredstev. 
Vašo prisotnost, prosim. Hvala lepa. Prosim, če glasujete. 25 za, nihče proti za nihče proti, soglasno sprejeto. 
Najlepša hvala. Gremo še na točko F. 
 
MARKO ČEHOVIN (vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet) 
No, tukaj podobno, podobna tematika tudi iz več NRPjev oziroma proračunskih postavk se črpajo dodatna 
sredstva za redno vzdrževanje, zdaj v skupni vrednosti 77.000 EUR, da na kratko povem, tudi iz trajnostne 
mobilnosti povezava za pešce in kolesarje na Savskem otoku. Ta projekt se zamika, konkretno. Tukaj gre na 
proračunsko postavko 60 000 na tekoče vzdrževanje drugih objektov, druge komunalne dejavnosti, gre za javno 
snago. Potem pa naprej še iz NRP trajnostna mobilnost v Kranju pod NRP povezava za kolesarje in pešce z 
dvigalom do starega Kranja, tukaj se samo 1.000 EUR prerazporeja in pa na proračunsko postavko, cestno 
dejavnost, tekoče vzdrževanje drugih objektov. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, Marko. Kakšno mnenje? Ne. Potem bi šli kar na glasovanje. Vašo prisotnost, prosim. Glasujemo o 
točki f, prerazporeditev. Prosim, če glasujete. 25 za, soglasno. Najlepša hvala. Še zadnja točka, točka g. Tukaj ima 
pa Brane. Brane, prosim.  
 
BRANE ŠIMENC (vodja Urada za projekte) 
Hvala za besedo, župan, spoštovane svetnice in spoštovani svetniki. Avgustovsko deževje seveda ni prizaneslo 
tudi področju Mestne občine Kranj in seveda je nastala kar nekaj škode na infrastrukturi, predvsem seveda na 
mostovih, cestah in brežinah na področju predvsem na področju Besnice, Bitenj Javornika in drugih delov Kranja 
in seveda za pravzaprav sanacijo, za trajnejšo sanacijo teh poškodb predlagamo uvrstitev novega projekta v načrt 
razvojnih programov, in sicer z nazivom Poplave 2023, odprave in sanacije. V ta namen seveda predlagamo 
prerazporeditev v višini 260.000 EUR, seveda pod naslednjo točko pa predlagamo, da se v načrt razvojnih 
programov Ureditev urbanih vrtov na nakupu zemljišč seveda zagotovi 102.845 EUR, za nakup, za nakup zemljišč, 
ki bodo kasneje služili za ureditev urbanih vrtov. Hvala lepa. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, Brane. Odpiram razpravo. Ni, torej glasujemo še zdaj v tej točki 3G. Vašo prisotnost, prosim. 22, 23. 
Okej, še kdo? Hvala, 25. Prosim, če glasujete. 25 za, soglasno sprejeto, tudi za to točko. Hvala lepa. Torej, zaključili 
smo s točko 3, gremo na točko 4. Odlok o proračunu Mestne občine Kranj za leto 24. Pa bi prosil najprej Mirkota, 
da mal poroča. Mirko. Naša ideja je bila seveda, da bi sprejel še proračun za leto 25, veliko neznank je bilo, kaj 
in kako zaradi teh poplav. Predvsem pa tudi zaradi te inflacije, kakšen dvig povprečnine lahko pričakujemo? Na 
koncu je zdaj zadnji podatek to, kar je bilo včeraj dogovorjeno z vlado, 25 EUR splošni dvig povprečnine, torej 
725. To za nas pomeni, da bo povprečnina za drugo leto 664, ker imamo ta koeficient razvitosti in od teh 25 
bomo dobili samo 21 EUR, približen od 700 jih imamo pa 643 tok, da veste, a ne. So pa občine, ki so manj razvite 
in dobijo preko 1.000 EUR, ampak to je tako za cementirano, da ne moremo spremeniti. Čeprav je bilo zdaj kot 
vidite obljubljeno, da se bodo zadeve spremenile, da bo drug zakon in jaz upam, da res. Poleg tega bomo pa 
dobili, je pa še 20 milijonov namenjenih občinam, ki so, ki imajo največji primanjkljaj v pokrivanju teh stroškov 
za zaposlene, tukaj gre predvsem za vrtce. Vi veste da je pri nas to največja postavka: plače v vrtcih, vrtci nas 
pridejo skoraj 10 milijonov evrov, a ne. No, in na hiter, kar sem smo zračunali zdajle, ker je to šele tokom dneva 
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prišlo, ko imamo tukaj eno skupino županov cele Slovenije in smo zračunali, da tukaj bi dejansko potem dobil 
slaba 1,2 milijona te povprečnine, ker nam upoštevajo samo 55 700 prebivalcev in pa še dobrih 750, 760 000 iz 
tiste osnove 20 000 000 za pokritje plač v vrtcih, tako da se zdaj za drugo leto upošteva, če bo to uspelo zdaj 
prvo branje, to se prav v drugem branju, da imamo dodatne približen 2.000.000 EUR, na katere nismo računali. 
In zato je ideja to, kar sem prej povedal, tudi vodjem skupin, svetniških, da vas bomo potem po praznikih še 
enkrat poklical, toliko, da dokončno dorečemo, katere projekte bil še vključil v proračun za leto 24. Preveč 
neznank je bilo, da bi sprejel še leto 25, tako da smo se odločil, da sprejmemo samo leto 24. Hvala lepa. Zdaj pa 
vidim, da je Mirko pripravil. Mirko, prosim. 
 
MIRKO TAVČAR (vodja Sektorja za finance in splošne zadeve) 
Spoštovane svetnice, Spoštovani svetniki. Lep pozdrav tudi v mojem imenu. Zdaj, župan je že nekaj na začetku o 
problemih ali pa izzivih priprave tega osnutka proračuna povedal- jaz bom sam poudaril, da to o čemer je župan 
govoril. O višini povprečnine pa sredstvih odprave teh nesorazmerij, tega jasno v tem osnutku ni upoštevan. 
Upoštevana so izhodišča za pripravo iz proračunskega priročnika za pripravo proračunov občin za leto 2023 in 
2024. Tako, da jasno te circa ali pa slaba dva milijona dodatnega vira nam bo prav prišlo, da bomo do predloga 
proračuna imel majhen lepšo sliko, kot je pa trenutno zdaj. Pa če že govorimo o pripravi predloga, tudi nekaj 
drugih sprememb bo mogel še biti, predvsem treba bo zagotoviti nekaj več sredstev za Poslovno cono Hrastje 
pa na tekočih odhodkih kakšen odhodek zmanjšati. Če pogledamo osnovne podatke tega proračuna, ugotovimo, 
da imamo predvidenih prejemkov 73,7 milijona evrov, da je predvidenih vseh izdatkov 92,2 milijona, da je od 
teh 02,2 milijona evrov, 32,5, skoraj 32 milijonov pa pol evrov v načrtu razvojnih programov, torej investicijskih 
projektov. Razkorak med predvidenimi prejemki pa izdatki je skoraj 20 000 000. Ta naj bi se potem gradil, 
pokrival z zadolžitvijo do višine 18 pa pol in pa z ocenjenim prenosom sredstev na računih konec letošnjega leta 
v ocenjeni višini 1,7 milijona evrov. Če pogledamo samo največje prihodke, to so jasno davčni prihodki, ki jih 
predvidevamo v višini skoraj 49 milijonov evrov. Največji del znotraj tega predstavlja dohodnina v višini 35,4, 
milijone. To je ta del, ki se bo do predloga za dober milijon povečal, drug pomemben prihodek v okviru davčnih 
je pa NUSZ, ki ga predvidevamo v višini 10,4 milijona evrov. Nedavčnih prihodkov je predvidenih za 10,1 milijon 
evrov, največji del od tega predstavlja najemnina v višini 5,9 milijona skoraj in večji del te najemnine je 
predvidene od najemnine za komunalno infrastrukturo, ki jo v Mestni občini plača Komunala Kranj. Ja, komunalni 
prispevek je tukaj predviden v višini 2,5.000.000 EUR, od tega jaz močno upam, da bomo zdaj do predloga tega 
proračuna pa na osnovi razgovorov s potencialnimi investitorji v Poslovni coni Hrastje, lahko tudi, še povečal. 
Transfernih prihodkov, predvidevamo za skoraj 12,5 milijona. Tukaj vidite tudi v gradivu so navedeni projekti, za 
katere naj bi dobil sredstva iz državnega ali iz državnega proračuna in pa evropska sredstva. Če pogledamo ta 
osnutek, odhodkovno stran malo drugače, odhodki brez NRP-jev to so čisti tekoči odhodki pa tekoči transferi, jih 
je predvidenih za 61,5 milijonov skoraj, odhodki in drugi izdatki po NRP-jih se prav investicijskih projektih pa 32,4 
milijona evrov. Zdaj pa, če grem naprej na to povprečnino, k nam je bila največja neznanka. Za leto 23 je 
dohodnina določena v višini 700 EUR, taka je tudi šla po štirih, mislim da štirih krogih pogajanj vlade pa združenj 
občin, s predlogom ZIPRS-a za naslednje leto v parlament. Sprememba se je zgodila včeraj. Če bi ta povprečnina 
zdržala, bi mestna občina dobila iz tega naslova 643 EUR na prebivalca, skupna dohodnina bi bila nižja za 100 
tisoč evrov, predvidene v tem gradivu. Prebivalcev, moram reč, da nam prizna država župan, ne. 55 pa nekaj, 
ampak 54.889. Združenje občin smo v štartu zahtevale povprečnino 763 EUR in pa za dodatna sredstva za to 
diferenciacijo oziroma za uravnoteženje dodatnih, mislim, da je bilo nekaj čez 30 milijonov. Takrat je bilo kot 
podfinanciranih ugotovljenih 43 občin. Temelj teh, temelj za delitev teh sredstev so bili pa stroški plač v javnih 
zavodih, vključno z razliko v ceni za vrtce in po naših izračunih, če bi obdržali to, kar je bilo dogovorjen pred 
poletjem, bi dobil dodatne tri milijone prihodkov. In če bi država sledila inflaciji oziroma še boljše: rasti cen, 
povprečni letni rasti cen, bi lahko računali dodatne skoraj tri milijone iz naslova dohodnine. Zdaj, po tem kar se 
je včeraj dogovoril, če bo to obveljalo, bo circa ali pa slaba dva milijona bodo povečani prihodki. Pa, če grem 
samo še na ta moj graf, na te podatke. Če imamo skupaj tekočih odhodkov pa transferov dobrih 60 000 000, nam 
jih pravilnik o določitvi podprogramov, ki se upoštevajo v okviru primerne porabe, določajo 55,5 milijona. Ob 
pripravi gradiva, še enkrat v višini povprečnine 700 EUR bi dobil dohodnine 35,4 milijona, kar pomeni, da je 
razkorak med priznanimi stroški ali pa če hočete z zakonskimi obveznostmi te mestne občine in pa virom, ki ga 
država zagotavlja skoz dohodnino, 20 milijonov. Povprečnina na prebivalca naj bi bila 644 EUR, pa število 
prebivalcev, ki nam je še lansko let priznala država, je bilo pa 55 019. Toliko morebiti za uvod, bom tukaj zaključil.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, Mirko. Okej, zdaj pa tole umaknemo. Gremo zdaj prosim na mnenja predloge. Irena, prosim. 
 
IRENA DOLENC (mestna svetnica) 
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Bom zelo kratka. Samo poročala bi iz komisije za finance in premoženjska vprašanja, kjer smo tej točki posvetili 
največ časa. Dejansko je bila komisija soglasna, da je vedno treba najprej določiti prioriteto projektov, nato pa 
iskat vire financiranja. To je bila prva stvar, druga stvar. Člani komisije so izrazili različna mnenja, da se včasih 
izvajajo projekti, ki niso v vrhu prioritet, zato, ker se ponudi možnost sofinanciranja iz evropskih sredstev. Ena 
od članic je izpostavila, da bi glede na to, da so vsi projekti namenjeni občanom Kranja, ali se poizvedenih 
projektih naredi kakšna analiza, kolk občani Kranja čutijo ta projekt kot koristen za mesto Kranj. Eden od članov 
je pa izpostavil, a ne, ob gradnji poslovne cone Hrastje, ali bo država tisto zavezo izpolnila, da bo pravočasno 
narejen ring, da bo možno pravzaprav ne preko naselja Hrastje, ampak se voziti in priključevati na cesto, da je 
treba istočasno to zelo spodbujati, ker takoj, ko bodo začeli gradit, ko bodo zemljišča pripravljena za gradnjo, če 
ne bo takrat narejen izvoz, a ne, bo problem in bo Hrastje, on je pač občan iz Hrastja, bo Hrastje prizadeto. Samo 
to, da se spodbuja tudi državo, da ta svoj del zaveze izpolni. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa. Ja, kar se tega tiče, tako ali tako je prepovedan tam voziti. Imamo pa zdaj v planu drugo leto naredi 
ta izhod na magistralko Kranj Šenčur ta V, ki je, razširiti tam tako, da bo kamion s priklopnikomr normalno lahko 
zavijal. Zdaj, kar se pa države tiče, dejansko do sprejetja, do sprejetja proračuna ne sprejemajo na Ministrstvu za 
infrastrukturo nobenih županov. Ampak vseeno smo šli mi po drugi liniji, tok da imamo zdaj sliko, kaj bi se tam 
naredil in seveda pritiskamo. Trenutno je v DRI-ju vsa zadeva predana za projektiranje, a ne, ampak po sprejetem 
proračunu bomo spet začeli jih obletavati glede te nujnosti. Vemo pa, da je to najbolj nujna zadeva, če ob coni 
Hrastje. Ostalo pa hvala za mnenje, ja. Jure, prosim:  
 
JURE BOHINEC (mestni svetnik) 
Hvala, tudi pozdrav z moje strani. Zdaj, jaz bom najprej rekel, da sem bil včeraj izredno vesel novice, ki sem slišal 
iz medijev, da se bo pač ta povprečnina povečala- glede na razočaranja, ki smo ga pa gledali glede tega predloga 
osnutka, ko smo ga dobil, se pravi samega proračuna. Problem je v tem, da ko smo delali malo analize, je na 
desnem bregu Save v bistvu od 30 investicij bilo, 3 investicije, pa še te so bile v bistvu samo tam okoli 10.000 EUR. 
Mi smo le povezane lokalne skupnosti, pač, nekak lista, ki smo krajevne skupnosti izven Kranja in smo mnenja, 
da bi šle tudi investicije v to smer. Zdaj, predvsem bi rad poudaril, upam, no, da ko bomo to, se prav v 
nadaljevanju, ko se bomo dobil, bi ene tri stvari rad izvzel. Se prav, prva stvar, ki je šla ven iz proračuna, so je šlo 
opremljenost LAS, drugi del, se prav druga faza, potem tamle je bil zajetje narejen, v bistvu to je ponikovano 
zajetje. To ponikovalno zajetje se je izkazalo v bistvu, da je narejeno zelo napačno, ker vsa ta voda zdaj se je tam 
noter zbrala do te mere, da je potem vse steklo v Bitnje. No, tako da jaz mislim da v bodoče v teh proračunih bo 
treba tudi predvsem reševat te zadeve pa seveda cesta pod Joštom. Sicer se je govorilo, da se bo pač to zdaj 
uvrstil noter tako, da pri osnutku bi vseeno prosil, da se to pač upošteva. No, toliko vsaj z moje strani. Mogel 
sem pa to pač povedati z naše strani. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa. Sonja, prosim. 
 
SONJA MAŠIČ (mestna svetnica) 
Hvala za besedo. Men ene zadeve niso čisto jasne, pa bom vprašala ne glede na to, kako se to sliši. Gre za tri 
stolpe, ki jih bomo financirali tudi v naslednji, v bodočnosti in financiranje, znaša 64.800 EUR. Kakor mi je znano, 
določene obveznosti izhajajo iz preteklosti tako za Layerjevo hišo kot za tri stolpe, pa me zanima, doklej ima 
občina te obveznosti pokrivati oziroma sofinancirat delovanje tega? To je bilo eno. Potem pomoč šolajočim 
865.000 EUR. Kdo so ti šolajoči, kaj se to pod razumeva? Potem mi ni jasno tole vzdrževanje sistema izposoje 
koles. Stroški so iz 285.791 EUR zrasli na 455 300. Tok se predvideva, da bomo porabili za naslednje leto. Potem 
je pa še zraven vprašanje. Prešernovo gledališče: davno tega smo se pogovarjali o tem, da bomo to obveznosti 
za pokrivanje določenih zadev s strani gledališča, da bomo to prenesel na državo. Kaj se dogaja v zvezi s tem 
oziroma, kok še financiramo Prešernovo gledališče. Toliko bi še enkrat.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, Mirko, boš ti?  
 
MIRKO TAVČAR (vodja Sektorja za finance in splošne zadeve) 
Ja, hvala lepa. Sonja, bom telegrafsko. Trije stolpi pa Layerjeva hiša. To je strošek upravljanja. Jaz upam, da ta 
trenutek jasno ne vem datumov, do kdaj veljajo te pogodbe, bomo pa to sporočili do naslednjič. kar se tiče 
izposoje koles, to je ceha preteklosti pa v odločitve, ki se je sprejela za postavitev tega sistema. Jaz mislim da je 
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bilo že takrat več ali manj jasno, da stroški bodo veliki. Pomoč šolajočim. Dve zadevi sta pa mislim, da je v gradivu 
vse pojasnjeno, ampak vseeno. Bistven strošek je strošek osnovnošolskih otrok na nevarnih odsekih, drug 
strošek je pa letovanje otrok. Glede Prešernovega gledališča je pa trenutno financiranje izključno na strani 
mestne občine Kranj, razen tistega Tedna drame. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, Saša, prosim. 
 
SAŠA KRISTAN (mestna svetnica) 
Hvala. No, mene pa zanima tale postavka ledena dvorana, kjer je znesek 205400. A nismo prejšnjo sejo 
odkupovali glede tisti šotor za 450.000 EUR, zdaj bomo pa kaj delali, novo ledeno dvorano ali kako? Kaj bomo pa 
s tem šotorom in s tem denarjem? To je ena stvar, druga stvar je pa tole: ta postavka KUD Subart, 31.000 EUR, 
a je to tamle dol pri železniški postaji? Ker če je to, ne vem mislim, kaj mislite s tem delat, pa jih še podpirat. 
Ljudje tam gor nad njimi se pritožujejo, stalno imajo, v glavnem ljudje se pritožujejo nad njihovo aktivnostjo in 
ropotanjem in glasbo, mi jih pa še financiramo. Jaz mislim, da to tu dol tudi slučajno ne paše. Hvala, bom še kaj 
našla.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Za tole hokejsko dvorano bo, bomo pogledali.  
 
MIRKO TAVČAR (vodja Sektorja za finance in splošne zadeve) 
Ne, to je ena od tistih zadev sem povedal, da mogli tudi tekoče odhodke nekje znižati, zdaj, ko se je proračun 
pripravljal, jasno nismo še vedeli ali bo ta odkup letos šel skoz ali ne, tako da nekaj sredstev je za to predviden. 
Na vsak način to postavko bo treba preverit. Glede Subarta je pa to postavka, ki je bila pred leti na vašo zahtevo, 
ne mislim vas osebno, ampak tega sveta uvrščena kot postavka v proračun pa mislim, da bomo tudi o tej postavki 
mogel kej podebatirati. Gre pa za financiranje dejavnosti. 
 
SAŠA KRISTAN (mestna svetnica) 
Jaz bi samo, če lahko, sam še eno kratko opombo bi imela. Glede na to, kar je Mirko prej predstavljal, ta proračun 
in da je včerajšnja napoved vlade a ne da se bo povprečnina povišala, da je pač zelo vesel, če bo to še držalo. 
Zdaj me zanima, kako je zdaj to, če bo to še držalo. Zdaj, če je nekje neka napoved dana, potem to drži ali ne drži 
ali je to odvisno pač od predsednika vlade, kako se zjutraj zbudi, kakšne volje je kaj bo reku, zvečer bo to drugače 
povedal, v glavnem ali pa bo še kakšnega čez ramo vrgel pa nanj pozabil pa ga ne bo več pogledal sam. Samo 
toliko, Saša.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Saša, o tem odloča parlament in to gre zdaj v obravnavo v parlament, tako da. Okej. V redu. Igor, prosim. 
 
MAG. IGOR VELOV (mestni svetnik) 
Jaz se javljam zaradi te postavke, ki jo izpostavlja Saša. Najprej, da se razumemo, nimam nič proti društvu Subart 
in subkulturi in fajn, da to podpiramo. Jaz se ne spomnim in bi res rad videl, katera seja, na predlog, koga je bilo 
to sprejet, ker imam kar dober spomin, pa se tega ne spomnim. Veš, pa ne boš povedal? Kakorkoli, saj to lahko 
zahtevam po dobim, ampak ne da bi s kom na koga s prstom kazal, ampak zanima me, kako je notri prišlo, ker 
spomnim se pa neki dobro in Mirko, ti to veš, da ta postavka na tak način ne pije vode in Računsko sodišče bi 
tukaj imelo kaj za povedati. Ti veš, da je leta 2008 mislim, da je bil ta let 2007, 2008, najkasneje 2009, proračun 
bil izčiščen tega, da smo imeli postavke raznih društev, raznih tabornikov, rdečih križev Karitasov in ne zato, da 
jih ne bi hoteli financirati, ampak zato ker jih je treba v skladu s tistim poročilom Računskega sodišča in 
zakonodajo financirati na ustrezen način. Zato imamo pa razpise in zdaj se eni, izpolnjujejo vloge, kandidirajo, 
eni imajo pa kar tako direktno bližnjico do sredstev in tudi na kakšen način je bilo določeno. Še enkrat bi prosu, 
glede na to Mirko, da si reku in midva se tikava, da bi o tej postavki mogli ker reči, pričakujem da bo uprava še 
kakšno tako postavko našla, lahko jo tudi mi, ampak vi jih imate po mojem bolj pri roki oziroma ste jih dolžni 
sčistiti, ker jaz sem prepričan, da to skozi oči Računskega sodišča ne pije vodo. Če pa, me pa popravite, da ne 
bomo drezali v to.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, Igor. Mirko?  
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MIRKO TAVČAR (vodja Sektorja za finance in splošne zadeve) 
Glede Subarta ima na žalost Igor prav. To jaz že dolga leta opozarjam, praktično odkar je notri prišlo, tudi mislim, 
da sem za to mizo, mizo takrat tudi povedal. Drugih postavk takih ni, Igor ali pa vsi spoštovani svetniki pa svetnice 
ni, razen Rdečega križa, ampak Rdeči križ ima podlago v zakonu o Rdečem križu, tam direktno nalaga. Drugače 
pa drži, kar je Igor rekel, tam nekje v 2008 do 2010 je bil proračun tega počiščen. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, še kdo? Andreja.  
 
DR. ANDREJA VALIČ ZVER (mestna svetnica) 
Župan, čisto na kratko. Danes sredi dneva smo verjetno vsi svetniki prejeli eno pismo iz krajevne skupnosti Jošt, 
Podpisano gospod Kregar, predsednik krajevne skupnosti pa je opozoril na nekatere zadeve, nekatere projekte. 
Vseeno dolgo pismo, no. Prestavitev Pševske ceste drugič sanacija Stražišče Ševlje na odseku Javornik - Kovač - 
Čepulje potem naprej rekonstrukcija križišča na Sedlu na Čepuljah in preplastitev Klanca, sanacija Čepulje - 
Lavtarski vrh na odseku pred Planico. Predvsem pa opozarja na to, da so te obmestne krajevne skupnosti 
podhranjene. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Ja, to gre lahko, to gre v redno investicijsko vzdrževanje. To, kar je bilo zdaj našteto, razen cesta, Pševska cesta. 
Kar se pa tiče zapostavljenosti, to je tako ne, vsak ima svoje mnenje a ne, to je res a ne in vsak se čut 
prikrajšanega. Zato smo uvedli osmi člen, zato smo uvedli participativni proračun in tukaj mislim, da krajevne 
skupnosti zelo velik dosegajo, a ne. Imamo ene določene ideje za spremembe, da se bo dalo še več narediti za 
potem, za leto 25, ampak o tem pa dajmo kdaj drugič. Saša, prosim.  
 
SAŠA KRISTAN (mestna svetnica) 
Ja, župan to, kar ste zdajle povedal, ok, saj recimo se lahko strinjamo ali pa ne, ampak ta participativni proračun, 
če pogledamo 25.000 EUR, kaj pa lahko naredimo s teh 25.000 EUR za koliko imamo krajevnih skupnosti, za neke 
klopce, pa za ne vem kaj. Jaz bi tukaj vprašala tudi, zakaj iz Stražišča ni bilo nobene pobude oziroma predloga za 
ta proračun, participativni. Če drugega ne, gospod predsednik Šprajc, bi jaz vsaj to dala noter, da nabavite 
zastave, ker so ker so zelo boge in pa kadar je bilo tole referendumi pa volitve, so že mene klical, če jaz lahko, če 
imam kakšno zastavo, da jo prinesem tako da saj, vsaj zastave bi lahko dali, če drugega ne.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, Saša, bo za repliko Jure odgovoril. Jure.  
 
JURE ŠPRAJC (mestni svetnik) 
Ja, hvala za repliko. Ja, tako je, a ne, zdaj jaz ne obveščam vseh svetnikov, kaj dajem, kakšne predloge. Sem že 9 
let v bistvu na strani krajevne skupnosti, ki se pač borim z mestno občino. Tako da predlogov je bilo kar nekaj 
danih, a ne, noter, lahko vam pošljem te NRP-je mislim, da imamo predlogov več kot 20, ampak tega pač jaz 
tukaj mora vedeti, da nisem sam jaz tukaj predstavnik krajevne skupnosti, to se več ali manj pogovarjamo potem 
na sosvetih, tako da. Je pa res tako, kot sem vam povedal, te stvari, ki so pa glavne investicijske, sem jih pa danes 
objasnil in tudi razložil. Glede zastave je pa tako, da takrat nekako, ko presodimo, da so že dotrajane, jih pa 
zamenjamo, ampak smo varčni, če vidite, skrbimo z javnim denarjem.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Manja ima repliko še.  
 
MANJA ZORKO (podžupanja Mestne občine Kranj) 
Jaz bi imela samo repliko v zvezi z participativni proračunom, a ne. Eno je participativni proračun, kjer predlagajo 
krajani, občani. Občanke, tukaj je bilo dejansko za letošnje leto sedem predlogov, a ne, tudi volilna udeležba je 
bila zelo dobra in izglasovan je bil predlog preplastitev teniškega igrišča, a ne. To je, kar se tiče participativnega 
proračuna. Drugo, drug del so pa je pa, so pa investicije, ki jih krajevne skupnosti pa odloku o financiranju 
krajevnih skupnosti predlagajo, ne, to pa predlaga svet krajevne skupnosti. Tako da v bistvu to so dvojne, dve 
različne, no, zadeve.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, Igor.  
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MAG. IGOR VELOV (mestni svetnik) 
Zdaj, ko to poslušam, se potrjuje to, kar jaz že dolgo mislim, da z vsemi dobrimi željami okrog participativnega 
proračuna, je ta oblika, na kateri zdaj delamo, zgrešena iz več vidikov. Ampak ne bom zdaj to govoril. Ne samo, 
da se prepletajo, mogoče kdaj podvajajo stvari, tudi vprašanje, če je pravično razdeljeno glede na število 
prebivalcev, na potrebe itd. in ali je sploh upravičeno glede na drobljenje sredstev in pa na to da je več reklame 
okrog tega participativnega in drugih stroškov kot je pa sam učinek. Mimogrede bi pa ta učinek lahko bil direktno 
na mestnem svetu in smo mi za to tukaj izvoljen. No, in tukaj pa nadaljujem s tem, za kar sem se pravzaprav javil. 
Kolega Šprajc ima mogoče prav, ko gleda skozi oči stranke za krajevne skupnosti in tudi jaz imel nič proti, če bi 
se na desni strani Save naredil še veliko več. Nenazadnje. Saj tudi jaz tam živim, pa če malo tako egoistično 
razmišljam, bi bilo fajn, da je še več narejen. Ampak mislim pa da bi morali pri proračunu se malo gledat, gledat 
kompleksno in kompletno potrebe in prioritete in je zdaj, predstavljate si, da se pa na drugi strani javi nekdo s 
Planine pa reče, a ste vi videl uvodoma, da je dohodnina največji prihodek, a vi veste kok naš blok prinese v 
proračun, se prav, lahko pridemo do tega deljenja. Ja, nobeden ne ve, ampak si lahko predstavljamo, a ne, da 
eno naselje Planina z 12 000 prebivalcev dohodnine več prinese k pa moja Tominčeva ulica s 30 hišami. Tako da 
je mogoče pri teh proračunih potrebno resnično pogledati potrebe in pa pogledat, to sem hotel povedat, pač 
zgodovino ne. Malo imamo mi problem, ko se pogovarjamo o proračunu, pozabimo, kaj smo tri leta nazaj pa 
gledat NRP-je, kaj bo 3 leta naprej, ampak samo za to leto nas zanima, kaj bo kdo iztržil, tako da ni kritika, Jure, 
ampak moje razmišljanje, da ne zaidemo s temi parcialnimi stvarmi a ne pri debati o proračunu. Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa- Saša, prosim. 
 
SAŠA KRISTAN (mestna svetnica) 
Hvala. No, zdaj ker se tiče šparovnosti pa to, jaz mislim, da to so pa le take stvari ki se vidijo na daleč in mislim 
zgleda zelo bogo in za eno krajevno skupnost kakor je Stražišče pa s kok 5000 prebivalci ali koliko jih imamo, pa 
mislim, da bi pa lahko imel vsaj kar se tiče zastav, res malo drugače, no, vsaj to. Potem bi pa vsaj še tole me 
zanima, ta participativni proračun, to kar je že Igor omenil, a ne, da se je to zelo veliko obveščalo, znesek za, za 
to je bil 24.000 EUR, a ne. Mene pa zanima, kakšen je bil strošek obveščanja ljudi, ker prihajali so letaki, prihajali 
in če pogledamo to tiskanje letakov, pošta, vse to zelo veliko stane a ne. Pošta je izredno draga in me zanima, če 
mi lahko pripravite oziroma poveste kakšen strošek je bil tega obveščanja. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Okej bomo. 
 
SAŠA KRISTAN (mestna svetnica) 
Ja zdaj. če je to možno kaj prej kot do naslednje seje, jaz potem že malo pozabim, veste... 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Saj mi ne bomo. Ja je zapisano tako, da brez skrbi. Zoran prosim. 
 
ZORAN STEVANOVIĆ (mestni svetnik) 
Še hvala za besedo. Dober dan vsem skupaj. Zdaj kar se participativnega proračuna tiče, mi tukaj ne bomo odkrili 
tople vode. Po vsem svetu je to znana stvar kot nekaj izredno dobrega in je prav, da se tudi tukaj izvaja. Za moje 
pojme izključna težava pri našem proračunu ta, da je premajhen del zagotovljen v smislu investicijskega dela. 
Bistveno več denarja bi se tukaj mogel namenit. Zdaj, kar se samega Stražišča tiče, je isto kot pri vseh krajevni 
skupnostih ravno ta participativen proračun dvignil aktivnost ljudi, zainteresiranost za dogajanje v lokalni 
skupnosti, kjer živijo. Tako da je to predvsem super. Samo za Stražišče lahko povem, da je bilo predlaganih, kakor 
vidim, 6 ali 7 projektov, celo postavitev javne polnilnice, sanacija kužnega znamenja, preplastitev teniškega 
igrišča, postavitev dveh miz za namizni tenis, preplastitev najslabšega dela poti na Šmarjetno goro, merjenje 
onesnaženja vodotokov jezice Laze pa postavitev klopi na več lokacijah. Ta je bil pač izbran. Ampak to, kar Igor 
prav, da bi recimo omejil nekaj na Planino, čeprav je samo naselje Planina sestavljeno iz več krajevnih skupnosti 
in lahko trdim, da so čisto so vse krajevne skupnosti na Planini manjše od krajevne skupnosti Stražišče, kar se 
tiče števila prebivalcev, je dejstvo, da so nekateri projekti za skupno dobro vseh občanov, ne samo za neko 
krajevno skupnost. Recimo, če gledamo ravno preplastitev najslabšega dela poti na Šmarjetno goro, bi si skoraj 
upal trditi, da več Planinašev hodi na Šmarjetno goro kakor pa Strašanov. Tako da participativni proračun 
pustimo pri miru. Svetujem edino en tak prijazen nasvet, da se poveča investicijski del za tako stvar in da se še 
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bolj animira ljudi, da pri tem sodelujejo. Imel bi eno drugo vprašanje. Zanima me zadolževanje. Mislim, da je 
manevrski prostor 18 milijonov, če se ne motim, vem, da se ne bomo tok zadolžili, ampak Mirko, toliko časa si 
na tej poziciji, da verjetno lahko in racionalno in intuitivno predvidevaš, koliko bi se lahko zadolžili v naslednjem 
letu, kakšen je približen plan. Predvsem pa to, ali že vnaprej določamo način zadolževanja oziroma glede na 
situacijo v svetu, kakšno obrestno mero se pri tem uporabi, a gre za variabilno ali za fiksno? 
 
MIRKO TAVČAR (vodja Sektorja za finance in splošne zadeve) 
Hvala, Zoran, za vprašanje. Če začnem od zadaj. Moram reči, da težko bi našel junaka, ki bi se ta trenutek šel 
zadolževati po fiksni obrestni meri za dobo 15 ali več let. Tudi osebno, privatno se to ne bi odločil, vsaj ne za to 
dolgo dobo. Zdaj bančniki, zdaj pol leta sem se kar precej v njihovi družbi sukal, predvidevajo, da drugo polovico 
naslednjega leta bi Euribor mogel začet padat. Nekaj se, vsaj rast se je že upočasnila, tako da mi, mi smo se 
odločil za variabilno obrestno mero, trimesečen Euribor plus pribitek pa moram reči, da smo bili kar uspešen. 
Zdaj, kakšen je limit zadolževanja občine? V tem trenutku lahko povem, da okrog šest milijonov je lahko strošek 
glavnice plus obresti v letošnjem letu. Ta znesek variira, a ne, odvisen od naših, koliko imamo mi obveznosti. Na 
drug stran pa od prihodkov, ker z vseh let se upoštevajo prihodki preteklega leta, brez transfernih prihodkov, 
investicijskih transfernih prihodkov iz državnega proračuna pa Evropske unije, brez donacij in brez donacij tako, 
da trenutno je slika zelo lepa pri nas, ne. Tam nekje na dobrih 50 % smo. Zdaj, ko smo uspeli refinancirati stare 
dolgove. Pa lahko povem, da če sem zadnjič na prejšnji seji izpostavil glavni razlog, oba Eko skladova kredita, 
dobili smo 10× nižji pribitek, kot je pa pri Eko skladovih kreditih. Toliko, upam, da sem ti odgovoril. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Ja, zdaj danes smo ravno to pogodbo podpisali, tako da to je res dobro Mirko izpogajal. Kar se tiče pa ja, teh 
pravic, saj to Zoran, imaš prav. Glavnina je, glede na to, da država zamuja pri izplačilu EU sredstev, a ne, tega je 
za circa 5 milijonov, a ne in zato imamo to pravico, ker mi imamo pa naprej seveda vse plačano in potem čakamo 
državo. Druga stvar je pa seveda industrijska cona Hrastje, kjer bomo tako ali tako s komunalnim prispevkom vse 
noter dobil, ampak mi moramo najprej infrastrukturo zgraditi, a ne. In ko se vloži s strani investitorja gradbeno 
dovoljenje, se tudi komunalni prispevek plača, ampak to je neko obdobje, ki je neznanka. Nekomu se zelo mudi 
pa bo že jutri to plačal, nekdo bo pa čez leto ali pa dve dejansko šele ta komunalni prispevek plačal, ampak to je 
glavnina teh zadolžitev gre na zamude pri izplačilih EU sredstev pa komunalno ureditev industrijske cone Hrastje. 
Zoran?  
 
ZORAN STEVANOVIĆ (mestni svetnik) 
Samo glede obrestne mere, bi še povedal, tukaj z vsem dolžnim spoštovanjem, Mirko, se ne strinjava. Jaz sem 
prepričan, da ne glede na to, da je zdaj stopnjo pribitka res nizka, da je euribor drastično visok, ne bo padel, 
kvečjemu nasprotno. Vidimo, da svetovna banka pritiska, da se obresti še naprej dvigujejo, situacija v svetu je 
taka kakor je. Zagotovo je v tem primeru dandanes pa z nekimi predvidevanji, ki jih imamo lahko vsi skupaj za 
dogajanje v svetu, lahko trdimo vsi skupaj, da v naslednjih nekaj letih Euribor ne bo padel, kvečjemu nasprotno. 
Zdaj tukaj smo vsi relativno mladi, marsikdo je še politično ambiciozen, se prav se bomo verjetno tudi v 
naslednjem mandatu videli nekateri tukaj in je prav, da se, če ne drugega, ta moja izjava zabeleži, da bova lahko 
z Mirkotom tekmovala, kdo je imel prav. Ampak definitivno mislim, da je fiksna obrestna mera zdaj v tem primeru 
absolutno boljša izbira. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Super, samo še za nagrado se morata zmeniti.  
 
MIRKO TAVČAR (vodja Sektorja za finance in splošne zadeve) 
To se bova midva sama. Še en problem je, a ne. Fiksno obrestno mero ponujata morebiti ta trenutek dve banki, 
ki bi bila pripravljene te naše zneske, ki jih iščemo ponuditi, a ne. Tako da, saj pravim, tako kot si rekel, tukaj 
imamo lahko različna mnenja, kdo bo imel prav, bo pa čas pokazal. Rad bi povedal to kar je župan začel, a ne 
oziroma začel si ti, Zoran. Zadolžitev je do višine, nikakor nimamo ta trenutek namen kar kreditno pogodbo ali 
pa kreditodajalca dobit. Mi se trudimo na projekte, ki jih imamo zdaj v proračunu pridobit ali da dodatne vire 
tam, kjer jih že imamo ali pa na projekte, kjer virov še nimamo. Mislim na evropska sredstva, državna sredstva 
ali pa kaj drugega, čim več tega dobiti. Upam da do predloga proračuna se bo nekaj tudi poznal že v samem 
gradivu. Bi pa rad povedal še to, da Evropska unija ponuja tudi povratna sredstva, pred enim letom, dobrim, sem 
bil jaz na eni predstavitvi. Sam na žalost do teh povratnih sredstev do zdaj še nismo uspeli priti pa upam, da v 
naslednjih mesecih bomo dobili sogovornika. Pa mogoče lahko dobil za nekaj daljše obdobje po relativno ugodni 
obrestni meri tudi ta vir. Hvala.  
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MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa. Vlasta, prosim. 
 
VLASTA SAGADIN (mestna svetnica) 
Hvala za besedo. No, Kranj se rad ponaša tudi, da je turistična destinacija, a ne, in me zanima pri kateri postavki 
je kakšen denar zagotovljen za promocijo turizma? Imamo Zavod za turizem in kulturo v Kranju pa me zanima, 
koliko denarja oni dobijo oziroma, kako je to razporejeno, tako da je to gospodarska dejavnost, ki pa je ne najdem 
nikjer med to klasifikacijo zdaj, tako da ne vem kje je zajet kakšen denar za to, prosim.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
700 pa še nekaj dobijo. Samo malo, da pogledam.  
 
MIRKO TAVČAR (vodja Sektorja za finance in splošne zadeve) 
Na podprogramu 140/39 002 spodbujanje razvoja turizma in gostinstva je zagotovljenih 1.090.629 evrov. Se 
pravi 1.090.629, od tega je res večina na Zavodu za turizem in kulturo, nekaj je namenjeno turističnim društvom. 
Drugače pa ne bi upal ugibati, ali je še kakšna postavka uvrščena na ta pod program. Hvala.  
 
VLASTA SAGADIN (mestna svetnica) 
Sam vprašanje, torej, če prav razumem, je potem to zajeto v skupni vsoti pri kazalo tukajle kultura, šport in 
nevladne organizacije, ker turizma kot postavke tule ni videti, posebej je gospodarstvo, je gozdarstvo, je ribištvo, 
je pridobivanje..., pod gospodarstvo, aha. Ok, hvala, ja.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Ok, hvala, še kdo? Ok, v redu. Potem gremo na glasovanje. To se pravi sprejemamo prvo branje. Jaz bi sam tok 
opozoril, da predno glasujete, da je proračun sprejet, če zanj glasuje večina vseh članov mestnega sveta, torej 
rabimo 17 glasov za to, da je osnutek proračuna sprejet, torej gremo na glasovanje. Najprej vašo prisotnost, 
prosim. Še kdo? Ne. V redu. Prosim, če glasujete. 23 za, soglasno sprejeto. Hvala lepa. Tako, kot je bilo rečeno 
po praznikih oziroma že ta teden bomo dali datume, da se bomo skupaj dol usedli pa še tisti odlok, ki ga sem 
danes umaknil iz dnevnega reda. Bomo istočasno predebatirali in vaše predloge upoštevali. Ne. Svetniške 
skupine boste še enkrat prišle, da zdaj dokončno, zdaj imamo cifre za prihodnje leto, a ne. Hvala lepa. Točka 
številka 5, odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o podlaga za odmero komunalnega prispevka za 
obstoječo komunalno opremo na območju Mestne občine Kranj. Kot sem povedal tukaj, če ne bo večjih 
pripomb, bi dal kar za skrajšan postopek. Pa bi prosil zdaj Niko Rovšek, skupaj s Špelo Ložar Shushita pa Marijo 
Ahčin Premrl, da nam predstavijo ta odlok. Prosim.  
 
NIKA ROVŠEK (vodja Skupne službe urejanja prostora) 
Hvala za besedo. Odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o podlagah za odmero komunalnega prispevka za 
obstoječo komunalno opremo na območju mestne občine Kranj smo pripravili zaradi spremenjenega zakonskega 
predpisa, ki je nova podlaga zakona o urejanju prostora Zurep 3. Vendar je že predhodni zakon ZUREP2 s svojimi 
podzakonskimi predpisi ni omogočal indeksacije komunalnega prispevka in zato se je pojavila potreba, da 
spreminjamo odlok, da sploh lahko usklajujemo višino komunalnega prispevka z rastjo stroškov gradnje 
komunalne opreme. 
 
ŠPELA LOŽAR SHUSHITA (Ljubljanski urbanistični zavod) 
Torej, jaz bi zdaj na hitro predstavila, kakšne so spremembe in dopolnitve tega odloka. Torej, saj mi lahko 
nadaljujemo. Se pravi gre za kar za dve glavni, dva glavna razloga sta, da gremo te v spremembe. Prvo je uskladit 
odlok z ZUREP3, zakon o urejanju prostora. V sklopu teh sprememb gre v večjem delu zgolj za uskladitev 
tehničnih stvari, ki nimajo neposrednega vpliva na izračun pa na odmero komunalnega prispevka v Mestni občini 
Kranj. Razlika, v sklopu ZUREP 3 sprememb se je zgodila samo ena vsebinska sprememba, in sicer je z ZUREP 3 
na novo določil, na novo določil v zvezi z obročnim odplačevanjem, minimalno višino obroka, ki znaša 50 EUR, 
zato se je ta naša sedaj s 40 uskladila na 50. Poleg tega pa skladno z ZUREP 3 je treba, če je obročno odplačevanje 
daljše ob 12 mesecev, obvezno je treba zaračunati obresti in zaradi tega, zaradi tega se je pač tudi doba 
prilagodila na 12 mesecev, se slišimo, ja, se pravi, se je doba prilagodila na 12 mesecev, ki je najdaljša doba po 
ZUREP3, da se še ne zaračunavajo obresti. Se pravi, druga sprememba, s katero, zaradi česar delamo spremembo 
tega odloka, pa je prilagoditev višine komunalnega prispevka z rastjo stroškov gradnje komunalne opreme. Od 
leta 2020 do zdaj je komunalni prispevek v Mestni občini Kranj nespremenjen, se prav za en objekt smo leta 
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2020 plačal znesek, bomo danes plačali čist enak znesek, in razlog za tega je, da se, odkar je sprejet nov odlok, 
se zneski komunalnih prispevkov v fazi odmere komunalnega prispevka ne indeksirajo več. To je bilo včasih, se 
prav, pred letom 2020, na podlagi prejšnjega odloka so se zneski vedno indeksirali, indeksirali so se z indeksom 
rasti cen za ostalo nizko gradnjo in ta znaša od leta 2020 pa do danes 36 %. Zdaj, na podlagi sedaj veljavne 
zakonodaje ima občina možnost prilagoditi višino komunalnega prispevka tako, da spremeni odlok in sicer, da 
spremeni ali da spremeni stroške na enoto, stroške gradnje komunalne opreme ali pa prispevne stopnje. V 
spremembah pa dopolnitvah tega odloka smo predlagali spremembo prispevnih stopenj, in sicer smo jih povečali 
za 10 %, in sicer za cestno omrežje iz 80 na 90, za vodovodno omrežje iz 60 na 70 in za javne površine iz 80 na 
90. Če povečamo te prispevne stopnje, tako kot je predlagano odloku, se bodo komunalni prispevki povečal za 
11 %, in sicer smo pripravili primerjalne izračune komunalnega prispevka in recimo enostanovanjska stavba, ki 
ima gradbeno parcelo 600 m² pa bruto tlorisno površino 240 m², bi po veljavnem odloku plačala 14.500 EUR, 
zdaj z našim predlogom pa se bo povečala na 16.000 EUR. Za večstanovanjsko stavbo iz 207.000 na 230.000 EUR, 
za poslovno iz 191 na 212 pa za industrijsko stavbo iz 148 na 164.000 EUR. Se prav, v povprečju bi se za vse vrste 
objektov komunalni prispevek dvignil za 11 % in v sklopu, in zdaj, če primerjamo se prav, kako višina 
komunalnega prispevka bi se povečala za 11 %, medtem ko se pa stroški gradnje komunalne opreme so se v tem 
času povečali za 36 %, kar pomeni, da bi na ta način delno uskladili višino komunalnega prispevka, s stroški 
gradnje komunalne opreme. Zdaj, kakšne finančne posledice bo imel ta odlok. Če bi se zdaj, se prav, objekti 
gradili v enakem obsegu, kakor so se gradili recimo v preteklih letih, potem bi sredstva zbranih s plačili 
komunalnih prispevkov zbrali 11 % višji znesek, kot smo ga, kot smo ga pač zbrali do zdaj. Zdaj na podlagi 
predlogov svetnikov pa komisij smo dodatno izdelali še 2 gradivi, in sicer prvo gradivo je narejena primerjava 
višine komunalnega prispevka še ločeno v posameznih vrstah komunalne opreme. V drugem gradivu smo pa 
primerjali višino komunalnega prispevka z drugimi občinami, in sicer je komunalni prispevek na splošno v teh 
sosednjih primestnih občinah skoraj povsod nižji. Razlog je zaradi tega, da ima Kranj ima pač, večjo bolj zahtevno 
kompleksnejšo infrastrukturo, na katero pač gravitirajo tudi te sosednje občine. Je pa recimo komunalni 
prispevek še vedno popolnoma primerljiv s komunalnim prispevkom v občini Medvode, kjer je recimo podoben, 
za nekatere objekte se plačuje več, za nekatere nekoliko manj pa z občino Radovljica, ki pa ima malo nižji 
komunalni prispevek. Med mestnimi občinami ocenjujemo da smo nekje na sredi, recimo bistveno višji 
komunalni prispevek je v Kopru, kjer je še enkrat višji, precej višji komunalni prispevek je tudi v Ljubljani, Celje 
ima višji komunalni prispevek. Nižji pa recimo v nekaterih drugih mestnih občinah, kakor je Nova Gorica. Tako 
da jaz bi s tem zaključila predstavitev pa, če bodo še kakšna vprašanja, pa lahko podrobneje še kaj razložila. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa. Odpiram razpravo. Tomaž, prosim.  
 
TOMAŽ OGRIS (mestni svetnik) 
Hvala za besedo. Jaz sem pa samo razmišljal v smeri zdaj recimo, če mi podražimo ta komunalni prispevek pa 
recimo se zaradi tega povišanja tričlanska, tričlanska družina, ki bi se mogoče priselila v Kranjsko občino, raje 
izbere mogoče Naklo, Škofjo Loko ali karkoli okrog, v bistvu v enem letu zgubimo s povprečnino to, kar smo zdaj 
več zaračunal. Zdaj, a obstajajo kakšni izračuni ali pa kakšne ocene, ali takšne podražitve odvrnejo te ljudi, ki bi 
se mogoče preselili k nam ali ne. To me zanima. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala. 
 
NIKA ROVŠEK (vodja Skupne službe urejanja prostora) 
Takšne primerjave nismo delali. Je pa res, da kot ste videli, se povprečno komunalni prispevek dvigne za 11 %. 
To je torej na stanovanjsko hišo za 1.500 EUR, medtem ko se, ko je po novem v bistvu komunalni prispevek v 
skupnih stroških gradnje sorazmerno nižji, ker so se skupni stroški gradnje toliko povišali, ki so pa v bistvu enaki 
tako v Kranju kot v drugih občinah. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala. Saša, prosim. 
 
SAŠA KRISTAN (mestna svetnica) 
Hvala, no, jaz bi tukaj rada sem toliko povedala, da ta podražitev komunalnega prispevka se meni zdi, da je 
absolutno previsoka, da nekdo, ki želi gradit, mora pa, da plača samo komunalni prispevek, mora delat 2 let, 
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recimo, če rečemo za eno tako plačo, a ne. Tako da jaz mislim, da ta prispevek komunalni, je absolutno previsok 
in jaz bom glasovala proti, se s tem ne strinjam in bom glasovala proti. Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa. Jaz bi sam torej po poudaril pri komunalnem prispevku gre za stroške komunalnega opremljanja. Ne 
da mi dražimo, ampak se draži vse skupaj. Veste, kakšna inflacija je bila v zadnjih par let, kako so se gradbeni 
materiali podražil? Kriza v Ukrajini, nimamo izvajalcev, cene so pač visoke. Zdaj še te poplave dodatno in skratka 
posledica tega je kok za 36 % se je vse skupaj podražil, mi povečujemo komunalni prispevek samo za 11 %. A 
veste, in tukaj je glavno. Mi ne za to, da mi malho polnimo, ampak zato, da lahko naredimo neko, neko, neko 
komunalno opremo zato, da se lahko zadeve zidajo. Kar se pa tiče, kakšen je vpliv. Dejansko pač živeti nekje na 
periferiji, živeti nekje v središču enega takega dogajanja, vsaka stvar ima svojo ceno, saj obstaja neka zemljiška 
renta in posledično obstaja tudi vse s tem povezano. Nekomu odgovarja na vasi, nekomu odgovarja da je v 
samem središču dogajanja. In zato je pač tisti, ki je pripravljen to plačat tako ceno, se pač preseli v mesto a ne. 
Ampak to je, to so dejstva a ne. Drugače bi vsi zidal na Storžiču, če bi se dal, ker je verjetno tam zemlja poceni, 
komunala je pa drugo a ne potem, ampak to tako je. In jaz, klele Saša, res ne vidim problema, a ne. Še enkrat 
poudarjam, mi samo sledimo inflaciji oziroma če bi sledili, sledil inflaciji, potem bi zadevo podražil za 36 %. Bo 
pa, seveda če zdaj to ne bo sprejeto, bo šlo pa na breme proračuna, a ne, potem bomo vsi iz tega plačeval, a ne, 
ker ne bomo mi skoz prišli. To se pa morate zavedat, da če komunalne te infrastrukture z obstoječimi temi stroški 
ne bomo pokrili, bomo mogli pač nekje drugje jemati vse to skupaj in to bo pa, ne vem, kje bomo to jemali, z 
drugih postavk, a ne. Igor, prosim. 
 
MAG. IGOR VELOV (mestni svetnik) 
Ja, meni osebno se ne zdi problematičen dvig za 11 % v povprečju, če razumem, čeprav seveda ni priljubljen, 
ampak če prav razumem, župan, O katerem komunalnem prispevku govorimo, o Hrastju, kjer bo potrebna ne 
vem novogradnja komunalne infrastrukture ali običajni hiši, ki bo mogoče tukaj čez na Stritarjevi priklopljena že 
na obstoječi infrastrukturi, ki je itak bila že zdavnaj narejena in to, da se amortizira komunalna infrastruktura, se 
pa tako ali tako skozi položnico Komunale plačuje, skozi omrežnino. Nenazadnje se je najem te infrastrukture 
največji prihodek nedavčni, če sem prav razumel pri uvodu proračuna, tako da po mojem, če bi hotel zdaj zelo 
razložiti zakaj in kako pride do teh 11 %, je zelo težko po mojem, ampak vseeno, ali ne gre pri komunalnem 
prispevku praviloma za priključitev že na obstoječo komunalno infrastrukturo?  
 
ŠPELA LOŽAR SHUSHITA (Ljubljanski urbanistični zavod) 
V tem odloku danes, ki ga obravnavamo, govorimo o komunalnem prispevku za obstoječo komunalno opremo. 
Torej, gre za priključevanje, strošek priključevanja na obstoječo. Pri Hrastju, ne, to bo ta OPPN, kjer bo treba 
zgraditi novo, po tem program opremljanja, se bo komunalni prispevek za novo zaračunaval na podlagi drugega 
odloka. Se prav, to je komunalni prispevek za obstoječo. Zdaj, logika, če, kakor sem vas jaz razumela, se pravi, 
res je, da ko se ti priključiš na obstoječo, plačaš komunalni prispevek in ta strošek je potreben za razširjen 
reprodukcijo. Recimo, ker imamo recimo neko obstoječo cev, ki ima take in take kapacitete, ne, ko rečemo, ko 
pride 100 se jih priključi, ko pride pa 101, je pa potrebna njena povečava in razširjena reprodukcija ne gre iz tega, 
se prav te položnice ki jih plačujete komunalnem podjetju, gre za enostavno reprodukcijo za obnovo. To je 
razlika. 
 
MAG. IGOR VELOV (mestni svetnik) 
Bom končal tukaj, ampak mislim, da se strinjava. Če bi hotel res pošteno in pravično komunalno infrastrukturo, 
potem bi mogli od primera do primera, ampak neko uravnilovko skozi odlok moramo narediti. In če bi, če bi 
delali od primera do primera, bi hiter ugotovil to, kar sem prej govoril, da na Planini za 1000 priključkov imamo 
kilometer, v Žabnici imamo pa 10 km za 50 priključkov. 
 
ŠPELA LOŽAR SHUSHITA (Ljubljanski urbanistični zavod) 
Ja, se strinjam. 
 
MAG. IGOR VELOV (mestni svetnik) 
Občina ni d.o.o., ampak ima tudi funkcijo socialnega korektiva in ne more skoz. Ja, ok, se razumeva, ne rabite 
odgovor.  
 
ŠPELA LOŽAR SHUSHITA (Ljubljanski urbanistični zavod) 
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Samo rekla, da se strinjam, samo to je pa zakon pa uredba, ki pravita da se na območju cele občine enak 
zaračunava. To ni odločitev občine. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa. Irena, prosim. 
 
IRENA DOLENC (mestna svetnica) 
Hvala. Imam samo eno vprašanje a ne. To pomeni, resnično so zemljišča komunalno različno opremljena. 
Dejansko nekdo, ki se priključi recimo v moji krajevni skupnosti Bitnje, ima tudi kanalizacijo, če se nekdo priključi 
v Besnici, kanalizacije nima. Če se nekdo v Zabukovju nima vodovoda, to pomeni, ali so kakšne odbitne postavke 
za tiste, ki določenih stvari nimajo. 
 
ŠPELA LOŽAR SHUSHITA (Ljubljanski urbanistični zavod) 
Torej ja, komunalni prispevek se zračunava z vsako vrsto komunalne opreme, na katero se priključite. Se prav, 
če se hiša ne priključi na kanal, se ne plača za kanal, če se ne na vodovod, se ne za vodovod, tako da to je že v 
sklopu novega izračuna, ampak te primerjave, ki smo jih pa zdaj gledali, teh 11 %, smo pa delali za objekte, ki bi 
bili na vse priključeni. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa še kdo. Ne. Potem gremo še na to predzadnjo točko na glasovanje, ne, oziroma še 2 imamo. Ja. Najprej 
gremo na glasovanje, da se sprejme osnutek odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o podlagah za odmero 
komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo na območju Mestne občine Kranj. Vašo prisotnost 
prosim. Hvala lepa. Prosim, če glasujete. Hvala. 23 za, 2 proti. Ugotavljam, da je prvi sklep sprejet. No, in zdaj 
dajem dva sklepa, dva sklepa na glasovanje, in sicer odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o podlagah za 
odmero komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo na območju Mestne občine Kranj se sprejme 
po skrajšanem postopku in pa sprejme se predlog odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o podlagah za 
odmero komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo na območju Mestne občine Kranj. Torej, 
najprej vašo prisotnost, prosim. Hvala lepa, prosim, če glasujete. Hvala lepa, imamo? 22 za, nihče proti. 
Ugotavljam, da sta tudi ta dva sklepa sprejeta. Najlepša hvala. Zdaj imamo pa še, zahvaljujem se vam za tole. 
Hvala lepa. Zdaj imamo še točko 6, to bo pa poročal Jure Cuderman, strokovni sodelavec v Uradu za družbene 
dejavnosti, letni program športa v Mestni občini Kranj za leto 2024. Jure, prosim. 
 
JURE CUDERMAN (Urad za družbene dejavnosti) 
Hvala za besedo. Lepo pozdravljeni. Ja, letni program športa za leto 2024. Bomo hitro pregledali, kaj je letos 
novega in za kaj gre. Torej vemo, da Kranj, Mestna občina s svojo razvojno športno infrastrukturo omogoča 
občanom, občankam različne oblike športnih aktivnosti. Tudi v letu 2024 bomo z Zavodom za šport Kranj in 
športno zvezo nadaljevali programe, dejavnosti, projekte, ki so že utečeni več let, nekatere tudi nadgradili. 
Seveda, v Zavodu bomo zagotavljali sredstva za delovanje, za vse stroške za blago, storitve, za obratovanje 
športnih objektov in obnovo ter tudi za investicijsko vzdrževanje. Programi se bodo izvajali preko društev, ki 
zagotavljajo javni interes na področju športa. Za leto 2024 je v načrtu proračunu 4.631.370 evrov. Zdaj, sprejet 
letni program športa predstavlja osnovo za javni razpis za sofinanciranje programov športnih društev. Javni razpis 
letos načrtujemo razpisati v sredini novembra in na podlagi javnega razpisa, odloka o izbiri in sofinanciranju 
dejavnosti izvajalcev bomo seveda v okviru razpoložljivih proračunskih sredstev sofinancirali programe športnih 
društev, strokovno trenersko delo, množične mednarodne prireditve in izobraževanje, torej dodatno 
usposabljanje in strokovnega kadra. Letos gre, je objava javnega razpisa malo prej, kot je bila lani, rok za oddajo 
vlog bo pa 18. december. Zdaj, glavne spremembe za leto 2024, glede na letošnje leto, je, da smo nekaj 
programov, ciljev zbrisal oziroma izločili, ker, ali jih ni možen izvajati ali so zaključeni. Dodani so programi, ki jih 
bo izvajal Zavod za šport Kranj na štadionu, na atletskem stadionu in pa v bazenu, dodanih je nekaj sredstev za 
mednarodne prireditve, kjer imamo v načrtu vključiti dve večji mednarodni prireditvi in pa razlika je, da bo del 
sredstev iz športnih programov, ki jih klubi izvajajo tržno ali pa tudi tržno, gre za prostočasne aktivnosti, bomo 
namenili v programe otrok in mladine, usmerjene v kakovostni in vrhunski šport, torej v kakovostni šport. Kot 
vemo, Kranj je je bil in gotovo bo mesto športa, tudi po tem poznan in seveda kakovost in vrhunski šport je na 
visokem nivoju. Cilj vseh klubov, seveda društev in tudi naše občine je ohranjati število kakovostnih športnikov 
oziroma športnikov z različnimi kategorijami, povečati konkurenčnost programov oziroma pomagat društvom, 
da bodo to lahko delale, tudi povezat klube v strokovno piramido. Želimo si v bistvu tudi pomagat, da se dvigne 
število kategorizacij. Tukaj je pač število, trenutno stanje in vemo, da vsi športniki, ki so v perspektivnem 
državnem in mladinskem razredu, so kandidati, da se vključijo v najvišje razrede. Omogočati želimo tudi športno 
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kariero, ne glede na socialni status in seveda preprečiti odhod športnikov iz naše občine oziroma klubov zaradi 
razmer ali pa neugodnih razmer glede na tekmovanje. Sam še na hiter sredstva. Tole se sicer ne vidi najbolj, 
ampak tako kot sem rekel, bistvene razlike so ali pa bistvene, ja, najbolj je v programih, ki za, torej za programe 
v tem skupnem proračunu je namenjenih 915.000 EUR, to je v bistvu, smo dvignili za stopnjo inflacije. Največ 
kot se tukaj vidi, je pogača za športno vzgojo otrok in mladine, usmerjenih v kakovost in vrhunski šport: 360 tisoč 
evrov, potem je za kakovostni in šport je 140.000 EUR, občinske športne panoge, no, oziroma športne šole, to je 
pač sofinanciranje trenerjev v klubih, je 265.000 EUR, pač v načrtu in pa športne prireditve in promocija športa 
75.000 EUR. To so v bistvu največje postavke, tako da predlagamo, da se sprejme letni program športa v Mestni 
občini Kranj za leto 2024 in hvala 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, Jure. OK, odpiram razpravo. Saša, prosim. 
 
SAŠA KRISTAN (mestna svetnica) 
Zdaj, jaz bi gospoda vprašala. Name se je obrnila, to se tiče tudi tega športa, name se je obrnila pač trenerka 
drsalnega kluba za umetnostno in hitrostno drsanje, da pač imajo za te otroke in za deklice zelo neprimerne ure 
za vadbo in da se dogajajo neke čudne zadeve tam. Tako da, če mi lahko kaj več poveste o tem, a se je to že kaj 
spremenilo ali je še vedno isto?  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Ja, v drsalnem klubu smo bili na vezi, so nas obvestili, tako da glede teh urnikov so zdaj popravili in so dobili več 
terminov, ki so primerni. To ste govorili s predsednico društva. 
 
SAŠA KRISTAN (mestna svetnica) 
A je to važno? Važno je, da zdaj vemo, ali se je to kaj spremenilo ali se ni? Menda so bile ure zelo neprimerne, 
otroci so mogli prej iz šole ven hoditi, starši niso mogli jih voziti in tako naprej, ker v bistvu gre to ne samo za 
Kranj, ampak tudi za ostale kraje tle okrog Kranja in pa mislim, pač imeli so dosti pripomb in so bili dosti 
nezadovoljni. 
 
JURE CUDERMAN (Urad za družbene dejavnosti) 
So se dogovorili in uskladili, tako da imajo zdaj več terminov, tako da tudi zadnjič, kar sem govoril s predsednico, 
so zdaj zadovoljni, s tem kar imajo. 
 
SAŠA KRISTAN (mestna svetnica) 
Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala. Vlasta, prosim.  
 
VLASTA SAGADIN (mestna svetnica) 
Hvala za besedo. Imam eno vprašanje v zvezi s športom mladih oziroma predšolske in šolske mladine v času 
prostočasnih športnih dejavnosti, razne mini olimpijade, napihljiv grad in trampolin v vrtcih, osnovno motoriko 
v vrtcih, beli hribčki, otroško, športno, ustvarjalno zabavni program Gibi gib, a te dejavnosti že vse potekajo 
oziroma kakšna udeležba na teh dejavnostih? Kako, kdaj rečete, da je dejavnost upravičena? Kolikšna prisotnost 
otrok in staršev naj bi bila? Imam občutek, da je ta ponudba hiper ponudba in da se otroke dejansko staršem 
nekako jemlje v narekovaju, verjamem, da mnogi so zadovoljni, da ponudba je..., ampak ne vem, imam občutek, 
da danes more biti že čisto vse animirano. Otrok ne zna že čisto več sam, ne po lužah skakat, pa ne sanke voziti. 
Vse more biti animirano in vsak ga mora nekaj vodit, a ne, potem imamo napol motorično negibljive in tako 
naprej. Tako da mene zanima, kako se to obnese, če to že obstaja, sam to me zanima. Pa, koliko otrok more biti 
udeleženih, da rečemo beli hribčki, a se sankamo lahko sami pa z mamico pa z dedkom? Ali more biti to vse 
vodeno z ne vem kolikimi animatorji. Hvala za odgovor. 
 
JURE CUDERMAN (Urad za družbene dejavnosti) 
Hvala za vprašanje. Seveda, zdaj so drugačni časi kot včasih. Ko smo mi , verjetno večina v tej dvorani imeli srečo, 
da smo lahko na ulici pa v gozdovih pa kjerkoli po hribčkih sami bili. Je zdaj velik drugače, to povejo pedagogi, 
trenerji, tudi učitelji po šolah in vzgojitelji v vrtcih, da je, kot ste rekla, zelo veliko treba animirat. O tem mislim, 
da niti pol ne bi jaz zelo razpravljal. Ti programi so in se izvajajo in so za to, da otroci v tistih letih, ko je najbolj 
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pomemben, pridobivajo osnovne gibalne sposobnosti in mi, občine, zavod, športni pedagogi jim pri tem 
pomagamo. Zdaj, koliko je pa kdo samomotiviran ali pa koliko starši so samoiniciativni, da dodatno, to pač 
mislim, da ni, da bi jaz komentiral.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala. Andreja, prosim.  
 
DR. ANDREJA VALIČ ZVER (mestna svetnica) 
No, danes pa še ena pohvala. Rada bi pohvalila tudi gospoda Cudermana, ki je prevzel to mesto po odhodu 
gospoda Trebca, da je kar dobro zagrabil in smo imeli v ponedeljek skupno sejo Komisije za kulturo in šport z 
svetom Zavoda za šport pa skupaj z županom. Želeli smo nekatera pojasnila in smo jih tu dobil. Župan, če se 
lahko pohecam, je bilo narisanih precej rožnatih oblačkov. Jaz upam da se bodo spremenili tudi konkretno v 
dvorane, v nove bazene, v nove športne objekte in to kmalu, da ne bo ostal samo pri teh rožnatih oblačkih, ki 
smo jih bili sicer zelo veseli pa pohvalila bi tudi prakso Komisije za kulturo in šport, da gre tudi na teren. To se mi 
zdi pomembno. Torej, v zavode, ki jih pokrivamo. Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Lepa. Ja, če povem, v bistvu je bila predstavitev, vlada ni črtala teh 150 milijonov, ki je namenjeno za športno 
infrastrukturo. Bilo je prvotni predlog v naslednjih petih letih, zdaj v naslednjih osmih letih, in v bistvu se bodo 
gradili nacionalni športni centri, ne. Prav gotovo v 1. Vrsti je hokejska dvorana, ki naj bi jo pač sfinancirali iz tega 
programa. Tukaj imamo glede na mojo funkcijo tudi mnenje Hokejske zveze, da je Kranj primeren za to, da se 
tam nacionalni športni center zgodi, hokejski, kar pomeni tudi ostali drsalni športi. Druga zadeva, ki je pa predlog 
prišel pa dejansko iz Plavalne zveze, da bi zgradili zraven še en petdesetmetrski pokrit bazen. Za to obstajajo vse 
možnosti, a ne in tudi tukaj bi bil nacionalni plavalni center, da temu tako rečem, ostalo bi bilo pa namenjeno 
rekreaciji. Vemo, da so ti bazeni res polno zasedeni in dejansko bi bilo to zelo dobro za naše občane, predvsem 
pa tudi za vzgojo otrok, za plavanje, da do tega pridemo. Tako da, tukaj je še odprto. Zdaj to so peljali preko 
Olimpijskega komiteja Slovenije, nabirali ideje: je pa tako brez sodelovanja občin tukaj ne bo šlo, občine bodo 
mogle zagotoviti zemljišče, primerno namensko rabo a ne in šele potem se dejansko vse bo lahko prišlo do 
gradbenega dovoljenja pa do izvedbe. Podrobnosti pa še niso znane. Tretja, seveda želja je pa tega je pa zdaj 
zelo veliko ratal, Kranj je 25 let prirejal svetovne pokale v plezanju v težavnosti. Žal že pred leti leti se je opozarjal, 
da je dvorana ni primerna. No. In zdaj kot vidite, jo ima Koper to tekmo in mi imamo idejo ko bo sprejeto OPPN 
Zlato polje, da bi jo umestili eno tako večnamensko športno dvorano, torej večnamensko športno dvorano v ta 
prostor pa tudi bomo probali se boriti za ta sredstva, ki naj bi jih država namenila za izgradnjo te infrastrukture. 
No, to kar je dejansko Andreja želela povedat. Hvala lepa. Ja, Andreja prosim. 
 
DR. ANDREJA VALIČ ZVER (mestna svetnica) 
Če dovoliš, župan, da ne pozabim. Problem telovadnice pri osnovni šoli Simona Jenka, če mogoče lahko to še 
pojasnimo svetnikom, kako je s tem pa kakšne so rešitve kratkoročne, mogoče dolgoročne?  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Tam je prišlo, kot veste osnovna šola Simona Jenka, je bila zajeta v energetsko sanacijo, drugo fazo energetske 
sanacije. Pri tem se je odkrilo, da je zid dvorane nestabilen oziroma, da je nevaren, zato smo mogli takoj 
telovadnico zapret. Zdaj je več ali manj zadeva v teku, da se sanira. Že pri sami izvedbi je prišlo do napake, 
nezadosten material, zato se je to zgodilo. Ampak zdaj bo zadeva urejena. To nas je dejansko dodatno mislim, 
da prišlo 400 000, a ne, a je bilo tako, kje je zdaj..., aja, ni ga. No, ampak trenutno zdaj otroci, dokler je bilo tak 
vreme, telovadijo v, na stadionu. Zdaj bodo pod balonom telovadili, medtem ko Prešernova šola pa lahko rečem, 
da skoraj vsak dan spremljamo vlago, ki je noter, preden se položi parket. Vemo, da je bila takrat streha odprta, 
ki so bili ti najvišji nalivi. Trenutno smo kar dober na mislim, da na 3,3 zdajle, vsaj tak je bil včeraj podatek, rabimo 
pa pod 2. Tako da računamo, no, da bi se do novega leta, zdaj smo prosili šolo, da začne še s kurjavo, da se bo 
čim prej ogrelo, pa to posušilo, gre pa na dan 700 litrov, 700 litrov vode ven iz te telovadnice, tako da imate 
približno eno predstavo. Jaz računam, no, da bi bilo do novega leta. Pač, to je problem šol, ki so starejše kot 50 
let. Ni se vlagal. Zdaj pa tudi na sami Prešernovi šoli imamo enih urgentnih za ene od 36 000, a ne, ker spušča 
streha. Skratka, kar velik problemov je, če ste pogledali v proračunu, smo podvojili sredstva za, za šolske 
dejavnosti, za sanacijo oziroma vzdrževanje objektov, tako da tega se moramo zavedati, da bo tega zdaj zgleda 
skoz več in bomo mogli tukaj malo več sredstev namenjat. Hvala, Andreja. Tomaž?  
 
TOMAŽ OGRIS (mestni svetnik) 
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Hvala za besedo. Jaz bi pa tukaj sam en predlog podal. No, tukaj pri izdelavi smučarskih tekaških prog se vsako 
leto pojavi problem posebej na Sorškem polju, da se prepozno stop do lastnikov teh kmetijskih zemljišč, ki jih je 
res velik pa bi pač tukaj podal predlog, da se to čim prej naredi ne takrat, ko sneg pade, ker smo potem vedno 
ta rok zamudil. Kot drug predlog bo pa podal, da bi mogoče v naslednjih letih tudi glede športa razmislili o kakšnih 
igriščih na mikrolokacijah. Za mikrolokacijo pa mislim v okviru tega, da lahko tudi mlajši otroci imajo recimo do 
kakšnega športnega igrišča mogoče 500 m, 1 km, da gredo lahko tja tudi sami, pač pa da tem otrokom tudi brez 
pomoči dedkov, pa babic, pa staršev, da bi jih mogli voziti na igrišča, omogočimo udejstvovanje v kateremkoli 
športu pa naj bo to magar, kakšen tekaški poligon, manjše igrišče z enim košem ali kaj podobnega. To je pač moj 
predlog za naprej razvoj tega športa. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala. To bi jaz zdaj odgovoril, ko hodimo takole po krajevnih skupnosti, vsi bi vse imel sam ne bi nič imeli v svoji 
lastni krajevni skupnosti, a ne. Zdaj, zadnjič, ko smo bili bil predlog, da ne smemo več delati tam na štadionu, 
ampak zadeva je zelo preprosta. Katerokoli igrišče naredimo, rabimo gradbeno dovoljenje. Če imamo gradbeno 
dovoljenje, rabimo tok in tok parkirišč, rabimo tok in tok infrastrukture a ne in zdaj, ali si to želimo povsod te 
asfalte delat. Mislim, da Kranj ni toliko velik da bi morali tako kot Ljubljana na treh koncih imeti te glavne 
štadione, a ne in to je glavni problem. Tega se morate zavedat. Tega ni včasih sam, da postavi še na igrišče 
nogometno, zdaj pa ker je v bližini, ampak rabi celotno infrastrukturo in tle smo ujetniki a ne in zato moramo res 
racionalno delati, kaj se bo na koncu izkazalo in jaz mislim, da v Kranju se moramo držati tega, da postavimo vse 
te glavne objekte na enem mestu, a ne potem pa omogočimo lokalne prevoze, da omogočimo tem otrokom, da 
se, da pridejo ne s pomočjo staršev, da jih vozijo, ampak z lokalnim mestnim prometom. To je to je moje 
razmišljanje. Irena, prosim. 
 
IRENA DOLENC (mestna svetnica) 
Ja, jaz se pa oglašam z velikim optimizmom, da boste tem rožnatim oblačkom dodal še enega, in sicer celotna 
Gorenjska potrebuje pokrito atletsko dvorano. To je nekaj, kar v bistvu kriterij številčnosti govori v prid tega. To 
pomeni dajmo še na tem področju, še ta oblaček pripeljimo v Kranj. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala. Ja, tudi tukaj bi rad povedal, da klele sem jaz že enih par razgovorov imel, da imamo enega zanesenjaka, 
ne bom o imenu, ki je pripravljam kar nekaj milijonov vložiti v to. Glavni problem je, da se na štadionu ne moremo 
seliti..., širiti. Ne. To je glavni problem. Vemo, da imamo tam problem z zemljiščem, s sosednjim zemljiščem, ki 
je stavbno zemljišče, namenjeno za športne dejavnosti, ampak tista oseba tega ne želi prodati. Midva so bila v 
resnih pogovorih, tudi sem uredil tok zemljišč, to je bilo tudi izpostavljeno, kot si želel krat 4 v primerjavi s temi 
zemljišči, pa dejansko na koncu je rekel, da potrebuje krat 10. Zdaj če ne bo drugega, a ne, če bo volja tukajle, 
potem imamo tudi druge možnosti, ampak dejstvo je, da v Kranju razen tam, kjer je že obstoječ štadion, nimamo 
kam za seliti, rabimo pa nujno, jaz mislim, da novo hokejsko dvorano in pa zraven vsaj ta atletsko pokrito stezo. 
Zanimanje je res veliko, a ne in če bomo skupaj držali pa jaz mislim, da tega, da se to lahko zelo hitro uresniči. 
Evo tok z moje strani. Vlasta, prosim.  
 
VLASTA SAGADIN (mestna svetnica) 
Samo še zadeva. Sem navdušena, da se kaj gradi, da se širi tudi ta infrastruktura, športna, vendar vedno potem 
pomislim: to je nova postavka v proračunu, za vzdrževanje teh športnih objektov bo spet potreben denar. A ne 
spomnim se davnega leta 2000, ko sem bila svetnica in smo glasovali za izgradnjo skakalnice v Bauhenku in smo 
rekli: to bo slovenski regijski skakalni center. Ju hu hu in smo izglasovali in se zgradila, ni bilo. Eno leto ali dve, že 
gradijo center v Planici, to bo slovenski skakalni center. Seveda, nam je ostala skakalnica, sicer te višine kot je, 
vsak let jo imamo postavko v proračunu, a ne. Trenirajo pač trenirajo, saj delajo, imajo tekme ampak hočem 
povedat, da ne bo se zgodilo pri hokejski dvorani, da bomo mi tukaj jo zgradili, potem bodo pa rekli, hop bomo 
še eno bomo pa tam imeli, mi bomo pa imeli sam stroške z njo. A razumeš, Matjaž, kakšen strah je to, kaj me 
skrbi. Isto z drugimi stvarmi. Vedno, ko je bil pokrit olimpijski bazen zgrajen, tudi a ne, to bo Petriča pa oh in 
sploh ne, mi imamo v Sloveniji največji plavalni center. Ja pa ni bilo nič, ostal nam je plavalni bazen pa vzdrževanje 
pa ogrevanje pa vsi ti stroški. Dobro imamo noter, seveda, klub pa vadbo pa vse ostalo a ne, ampak tako se kopiči 
infrastruktura, ki jo je skoz več in več in več, se stara, jo je treba vzdrževat in je strošek budžeta. Mi bi pa rad 
kakšno postavko budžet tudi malo zmanjšali ali pa celo ukinili ne, saj smo se prej pogovarjali kako so kakšne 
postavke kar not prišle čudežno, tako da je treba majhen razmišljati tudi v to smer a ne. Kaj pa potem ko bo? Jaz 
sem bila tudi žalostna, ko plezalna stena ni bila ta prava pa so rekli: zdaj bo pa Koper. Ni mi bilo všeč, sem rekla, 
no evo, smo nekaj izgubili pa smo bili tako popularen, ko se je Česen tako trudil, da je to bilo v Kranju a ne, ampak 
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zdaj bomo steno tudi mi pa zemljišče za steno, a ne. Moramo se malo zmenit kaj bi lahko, a je potrebno, a ni, a 
damo res vse sam za šport, dvorane pa kulturne rabimo, recimo, je ni nikjer pa sem glasovala za proračun, ampak 
dvorane tudi 20 EUR ni noter napisanih, a ne, a veste, to moramo se malo zmeniti, bo samo šport, pa šport, kaj 
pa tisti, ki niso športniki pa bi rajši šli mogoče na en lep koncert pevskega zbora, pa se nek po eni ne vem dvoranci 
noter stiskajo pa skratka, mislim, da je treba uravnotežiti pa misliti tudi potem na nadaljnje vzdrževanje teh 
objektov.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa. Bo Neven najprej, potem bom pa še jaz zaključil. Neven?  
 
DR. NEVEN POLAJNAR (mestni svetnik) 
Hvala lepa za besedo. Najprej pozdrav vsem skupaj. Ja, bom odgovoril na kratko kolegici Vlasti glede na to, da 
smo bili kar precej v teh pogovorih bodisi s pozicije predsednika sveta zavoda za šport bodisi s pozicije 
predsednika komisije za kulturo in šport. Jaz sem absolutno ambasador razvoja športa, ne, saj pravim, sem 
absolutno na strani tega, da se v Kranju mora infrastruktura razvijat ne. Se pravi ta obstoječa infrastruktura je 
veliki meri dotrajana. Zdaj to kar župan govori, moramo se zavedati, da je to veliki meri državni denar in hvala 
bogu, če ga lahko pač potegnemo in prinesemo v Kranj. Tukaj je opcija, v bistvu sta opciji samo dve: Američani 
pravijo "take it or leave it", ne, se pravi bodisi sprejmemo to in zgradimo neko infrastrukturo, bodisi pač pustimo 
in ostanemo na tej obstoječi infrastrukturi, ki bo vsako leto še bolj dotrajana. Zdaj vedno vlečemo, se pravi to 
skakalnico kot nek primer slabe prakse. Ampak, evo, zdaj ste omenila recimo ta bazen ne, olimpijski, a si kdo 
predstavlja, da Kranj ne bi imel olimpijskega bazena ne. Se pravi, treba je imeti neko razmišljanje, vsaj moja 
pozicija je ta: treba je imeti razmišljanje širjenja z dobrim gospodarjenjem, se pravi, se bodo te bodo te objekti 
najbrž tudi prinesli neki, se pravi. Je pa bit je pa treba biti tukaj pozoren, da se ustvarja tudi neka dodana 
vrednost, ne. Se pravi, ne samo da se na nek način pasivno razpolaga s temi objekti, ne in verjamem, da pač tukaj 
se bo, se bo in se bo morala vzpostaviti neka tržna, se pravi pametna praksa, se pravi in to lahko multiplikativno 
prinese v Kranj bodisi se pravi povečano turistično storitev, ekonomsko storitev, gostinsko storitev itd. Tako da 
absolutno širjenje objektov, ne, ampak se pravi ob nekem pravem primernem racionalnem gospodarjenju. Toliko 
iz moje strani, hvala lepa.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, Neven. Igor, prosim.  
 
MAG. IGOR VELOV (mestni svetnik) 
Hvala. Ja jaz mislim, da je ravno v tem problem, kar je bilo zdaj izpostavljeno, da mi, ko načrtujemo ali pa si 
želimo nekih objektov, imamo v glavi da imamo neko prireditev raj mi kot sosednja, namerno bom rekel vas a 
ne pa, kako je fajn imeti evropsko prvenstvo. Narobe. Jaz sem bil zelo razočaran pa se nisem javljal, ker vidim, 
da je razen mene pa tukaj kolegice pa tem, sej nobene razprave ni, sem kar malo žalosten ta mandat zaradi tega, 
zaradi te sestave sveta da smo tako tiho. Ampak žalosten sem bil, zakaj? Zaradi tega, ker je temno rdeča, kolaček, 
bil izredno majhen to je tisti temnordeč, ki je bil prostočasne dejavnosti otrok in mladine. Občina mora skrbet, 
da ima zdrave ljudi, da ima zdrave otroke, da imajo možnost se udeleževat športa, gibanja na dostopen način, 
če se le da, brezplačen. In mi zdaj govorim o nekem, mi govorimo ko je bilo fajn, da bi imeli olimpijski bazen, saj 
ga imamo, ampak bodimo realni, od tega olimpijskega bazena lahko kaj vaterpolo klub, fajn da ima, plavalni klub 
fajn, da ima. Moji otroci, ki bi se pa radi igrali ali pa kjerkoli pa nimajo kaj veliko tega, zato ker to je plavalni bazen 
z določeno višino, dolžino in širino in predvsem globino. In ko sem še jaz vodil Zavod za šport kot svet zavoda 
seveda, ne zavod za šport, smo takrat dali predlog in so bili neki napihljiva igrala, a veste, kako se je povečal 
obisk. Ampak, potem, to si upam trdit, se je pa zgodil, da so bili kar naprej preluknjana. Jaz vem zakaj? Zato ker 
se tistim, ki so bili tam uslužbenci, ni dal not pa ven teh stvari dajati-. Pa so rekli otroci so uničili, dajmo nehati s 
tem a ne in zato jaz mislim, da je treba pri načrtovanju treba gledati najprej široko uporabo in potrebo občine. 
In mimogrede, Vlasta, tisto je bilo okrog leta 2000, ko sva glasovala, midva, je pa tudi bilo okrog leta 2009 narejen  
RVŠVC, regijsko vadbeno športni center, se spomnite, projekt, ki smo za eno točko izgubil na razpisu? Takrat je 
bil minister za šport naši kolegici dobro poznan in smo imeli idealno priložnost, da naredimo atletsko dvorano 
pokrito. Vam jaz povem zdaj odkrito, zakaj nismo naredili? Zaradi tega, ker je nekdo se pojavil na sestanku, da 
ima itak strašne veze pa da je on v tem združenju in da dajmo poglobiti da se bo dalo še skok v višino v dvorani 
delat in seveda se je projekt tok podražil, da mi kot četrti nismo mogli dobiti denarja dovolj in je potem velodrom 
iz Novega mesta dobil denar. In tako se te zgodbe športne pri nam začnejo in končajo, ko si je nekdo zaželel, da 
bo tekmovanje skoka v višino s palico v dvorani, ker je to ful fajn, ker v Sloveniji tega, v Kranju tega nimamo. 
Tako da nisem imel namena se javljati, ampak sem se, zato ker mislim da imamo zgrešeno to razmišljanje, da 
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bomo mi tržili športne objekte, ja, fajn je, seveda Neven, je fajn, če bo prireditev, če bomo kaj zaslužili, prvenstvo 
moremo graditi športne objekte zato, da bodo vsi prebivalci in prebivalke občine Kranj imeli dostop do rekreacije 
raznovrstne, kvalitetne. Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Saj nihče ni govoril o tem, da bomo tržili objekte, a ne, ampak mi moramo imeti objekte, da bomo otrokom dali 
to možnost, da trenirajo, da pa imamo velike prireditve, je pa to en velik cilj za vse tiste, ki so a ne. In zdaj, mislim 
naša naloga je javna, to se prav, skrbeti za dobrobit vseh nas in šport je sigurno številka je ena za zdrav razvoj pa 
da jih poberemo z ulic pa iz telefonov preč, a ne. In lahko sam zagrabimo to, kar je Neven rekel - to kar nam, če 
nam bo država ponujala, zagrabimo a ne. Stroški pa bodo, zdaj skoz manjši zato ker so kvaliteta gradnje in pa 
samozadostnost je skoz bolj vpletena v te zadeve. Evropska sredstva se bodo dobila, če bomo to take objekte 
naredili. Bo pa treba jih vzdrževat. To pa sigurno. Andreja prosim. Neven, pardon, Neven.  
 
DR. NEVEN POLAJNAR (mestni svetnik) 
Smem samo repliko? Trženje objektov je bilo mišljeno v smislu, seveda je primarno je treba zagotoviti vsem, ki 
se ukvarjajo s športom, se pravi pogoje, bodisi za tekmovalno raven in tako naprej, bodisi za mladino, otroke, 
usmerjeno v kakovostni šport in vse to. Trženje objektov je bilo mišljeno v smislu, se pravi termine, ki so prosti, 
ki so tako rečeno odvečni, ne, smotrno, ekonomično, se pravi izrabiti in jaz lahko povem iz prve roke, ne glede 
na to, da sem v športu že kar nekaj časa aktiven, da objektov primanjkuje, se pravi in te objekti imajo svojo ceno, 
pač termini bom rekel, imajo svojo ceno in se da tukaj kar nekaj denarja, se pravi dodatno vzpostaviti. Ni pa zdaj 
to tako, kot je tudi se pravi gospod župan omenil, ne gre za to, da bomo zdaj gradil hokejsko dvorano zato, da jo 
bomo naprej dajali in tržil kot primarni cilj, ampak pač velik del, se pravi, teh, če temu reče v narekovaju dodatnih 
prostorov, ne, ki se bodo vzpostavili, se pravi, verjetno bodo vse te dvorane imela tudi neke manjše dvoranice, 
neke prostore za raznoliko aktivnost, se pravi, to je pa ta dodana vrednost, ki lahko, se pravi, presenetljivo veliko 
denarja prinese in pač tukaj je treba biti trženjsko naravnan. To je pač moja replika na ta del zgodbe. Hvala lepa.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa. Andreja, prosim. Hvala, župan. 
 
DR. ANDREJA VALIČ ZVER (mestna svetnica) 
Ja jaz bi mogoče, ja vsa ta razmišljanja pozdravljam. Vlasta sigurno, tudi mi, ki smo člani komisije za šport že kar 
nekaj let pa zavod sveta Zavoda za šport nenehno opozarjamo bi rekla na to ravnotežje, veš, na eni strani imaš 
ta množični šport, pa otroke, pa predšolske, šolske itd. ki morajo migat, a ne, je treba imeti za njih dejavnosti, za 
njih objekte, na drugi strani imaš pa vrhunski šport, ki je vendarle tudi ena zelo pomembna lastnost mesta Kranja, 
bom rekla, no, že dolga leta, in to je treba nekje ekvilibrirat. Včasih je težko, a ne, ampak mislim, da to, kar je 
Neven zdaj govoru, ta, da rečem tržna dejavnost, mogoče en segment tudi, na katerega smo opozarjali tudi na 
prejšnji seji mestnega sveta, to je gostinska dejavnost v teh objektih, ki tudi prinaša denar, tudi zavodu za šport 
a ne in ki mora biti, to smo mi dali pobudo poenotena, prečiščena, kaj naj rečem, pogodbe pregledane na novo 
sestavljene. Skratka, če ima nek objekt gostinsko dejavnost kot dodatno, a ne, mora ta gostinska dejavnost teči, 
ne pa da je zaprta, recimo a ne. Kar se bazena tiče, jaz tako malo za hec, spet sem zdaj začela spet plavati, pa 
moram reči, da sem mislila, da je voda bolj mrzla, pa je čisto v redu. Dopoldne je veliko prostora za rekreativno 
plavanje, popoldne verjeten malo manj, ampak vseeno in tudi tisti bazenček za otroke je čist simpatičen, tam 
noter v zimskem bazenu. Zdaj ta nov bazen naj bi bil pa na prostoru, kjer je na letnem bazenu zdaj za otroke, 
torej te manjši bazeni a ne. In tudi jaz se strinjam z Igorjem, da je potrebno, recimo za nas bom rekla ta stare še 
kakšen jacuzzi zraven priklopiti, recimo ne. Ampak ja, zdaj, Igor. Jaz imam malo zgodovinskega spomina kot 
zgodovinarka in gospod, ki ga zelo dobro poznam, pač ni bil minister okrog leta 2000, ampak je bilo to leta 2007, 
2007, ko je bilo za Kranj, za prenovo štadiona rezerviranih 3,5 milijona evropskega denarja. To je bil zadnji razpis 
v okviru Evropske unije, na katerem bi se še dalo dobiti denar, ampak žal tako kot si ti povedal, se je stvar sfižila 
in mene malo skrbi, Irena je prej omenila pokrit atletski štadion. Irena, iz tvojih ust v božja ušesa.  
 
MAG. IGOR VELOV (mestni svetnik) 
Dve letnici sem povedal: okrog 2000 je bilo v zvezi s skakalnico, ker mimogrede, hvala bogu, da smo se jo rešili 
in ni več v proračunu. Ja ni ,zato, ker je skakalna zveza, čeprav vem to prevzela, smučarska, tako, a je še celo?  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
80 000, ampak dobimo vse noter, izplen je nula. Je pa žalostno, ker jaz ne morem it skakat, lahko grem pa plavat, 
drsat vse ostalo delat in nihče od vas ne more iti skakat, to je katastrofa.  
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MAG. IGOR VELOV (mestni svetnik) 
Če smem dokončat, če smem dokončat, hotel sem samo mimogrede povedat, da smo se tam hvala bogu rešil 
tega ampak, Ja, to je bilo pa drugo, 2007, Ja, ker 2008, je bilo potem vlada Boruta Pahorja in seveda tam ni bil. 
Imam pa dober spomin na tega gospoda, kar sem prej rekel, zato ker je bil naklonjen Kranju, zato ke je denar bil 
rezerviran, sam osebno hodil na sestanke mislim, da je bil gospod Starček takrat direktor Direktorata za za 
športne objekte in je bilo vse dogovorjeno, če ne bi mi fantazirali in hotel namesto prsta roke na koncu smo 
dobili, pa prst smo seveda dobil, ampak ne ta pravega.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Pravega, samo nekam drugam. V redu? Še kdo, dajmo zaključiti, da gremo na zadnjo točko. Verjetno, da bo kar 
veliko. Se pravi za smo točka 7. Letni program, 6, pardon, ja prestavili smo, saj res... Torej. Gremo na glasovanje, 
da se sprejme letni program športa v Mestni občini Kranj za leto 24. Vašo prisotnost prosim. No, super. Hvala 
lepa. Prosim, če glasujete. 28 za, hvala lepa. Jure, hvala. Gremo zdaj na zadnjo, sedmo točko. Vprašanja, pobude 
Irena, prosim. 
 
IRENA DOLENC (mestna svetnica) 
Sem pohitela, da ne boste pobegnili. Včeraj sem se udeležila usposabljanja za delo z otroki, učenci, dijaki, 
priseljenci v Škofji Loki. Ta usposabljanja potekajo po vsej Sloveniji. Udeleženci usposabljanja smo osebe, ki smo 
se prostovoljno, taki zagnani, ki delamo v vrtcih, osnovni šoli in srednji šoli in želimo dobro reševati probleme 
integracije priseljencev. Prišli smo polni optimizma, ker smo pričakovali, da nam bo Zavod za šolstvo ponudil 
konkretne rešitve. Žal ni bilo tako. Slišali smo tri primere dobrih praks. Vzgojiteljica iz kranjskih vrtcev je opisala 
svoje lanskoletno delo, ko je dobila skupino 18 otrok, od katerih so bili le štirje otroci slovensko govoreči. Otroci 
so bili stari od 3 do 4 leta. Zelo vestno se je pripravila za vsak dan. Iskala je poti, kako kakovostno opraviti svoje 
delo za 14 neslovensko govorečih otrok in obenem dobro opraviti delo za 4 slovensko govoreče otroke. Moram 
povedat, da sem jo občudovala, je zelo mlada, zelo zagnana in praktično je celo leto temeljilo na poučevanju 
slovenščine. V vse vsebine je vključevala pridobivanje slovenskega besednega zaklada. Letos nadaljuje z isto 
skupino in njeno delo je že lažje. Začela je že z branjem pravljic, ki jih razumejo vsi v skupini. To je samo en primer 
iz vrtca in je iz Kranja. Drug primer je bila svetovalna delavka na Osnovni šoli na Jesenicah. Lani je bilo med 760 
učenci le 9 učencev s statusom tujca. Ker jih je bilo tako malo, je povabila še učence iz prejšnjega šolskega leta, 
skupaj je bilo 15 učencev priseljencev. Zaradi majhnega števila učencev priseljencev je integracija zelo uspešna, 
njeno delo je obvladljivo. Prej je delala v Kranju. Osebno se poznava, kjer zaradi zelo velikega števila priseljencev 
njeno delo ni bilo obvladljivo. Tretji primer dobre prakse je bilo vajeništvo v Škofji Loki, ki tudi pri dijakih, 
priseljencih prinaša dobre rezultate. Tam se pač podpiše pogodba in podpisana pogodba zavezuje dijaka, da 
opravi svoj del pogodbe in dejansko se je to izkazalo veliko bolj uspešno, kot pa ostale vključitve v šolski sistem. 
Zaključek svetovalke z Zavoda za šolstvo je bil v stilu: iščite primere dobre prakse pri vključevanju priseljencev, 
izmenjujte si izkušnje, posnemajte dobre prakse. Na usposabljanju sem se samo enkrat zelo kratko oglasila, ker 
sem mi sploh ni bilo treba oglašati, ker so drugi prisotni iz Kranja predstavili probleme prevelikega števila otrok, 
učencev oziroma dijakov priseljencev. Za Kranj je svetovalka predlagala, da se pripravi projekt, kako bi se ta 
problem reševal in na ministrstvu za socialno politiko pridobi financiranje. Tak projekt je bil v Kranju pripravljen 
pred dobrimi štirimi leti kot rezultat sodelovanja osnovnih osnovnošolskih učiteljic, a ni dobil posluha na 
ministrstvu. Tudi mestni svet, naš mestni svet v prejšnjem mandatu je razpravljal o tej temi pri dveh vladah, 
neuspešno skušal predstaviti rešitve, a o našem predlogu niso razpravljali v državnem zboru, kjer se spreminja 
zakonodaja. Zdaj ta mestni svet seznanjam, da je poslanska skupina Nove Slovenije vložila predlog zakona o 
osnovnih šolah, ki implementira vse rešitve, ki so bile že podprte v prejšnjem sklicu k sklicu mestnega sveta 
Mestne občine Kranj. Obračam se na poslanca, ki je navzoč in nekak računam na svetnike, ki imajo odsotno 
poslanko in tudi na vse navzoče, ki imate možnost, da nagovorite vaše poslanske skupine, nagovorite vaše 
poslance, podprite predlog zakona o osnovni šoli v dobro učencev, osnovni šoli v dobrobit Kranja. Če kdo želi več 
informacij, se lahko obrne name. Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, Irena, Hvala, se bomo, ja. Rok?  
 
ROK IGLIČAR (mestni svetnik) 
Hvala za besedo. Jaz imam tri zadeve. Začel bi z temo, ki se je majčkeno nakazala na prejšnji seji, in sicer na 
spletni strani MOK, gledam pod zavihkom komisije in tako dalje. Statutarno pravna komisija, da niso ažurno 
objavljena vabila in zapisniki in bi dal predlog, da se to vsaj za svojo komisijo, zdaj dam predlog bolj ažurno 
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objavlja, vidim, zadnja je objavljena tretja seja z dne 13. april letošnjega leta, tako da to je prva zadeva. Druga 
zadeva. Zanima me, kakšno je, če sploh obstaja stališče Mestne občine Kranj glede sklepa občinskega sveta 
občine Naklo, da se, kar se tiče smeti, oddvoji iz Komunale Kranj in gre pod Komunalo Tržič, se prav Mestna 
občina Kranj kot večinska lastnica javnega podjetja Komunala Kranj, kako se bo kaj tukaj zasukalo, seveda v 
ozadju so finance. In še tretja, zadnja zadeva: na eni od prejšnjih sej sem zastavil vprašanje, kako je kej z strojnimi 
pometači cest v Kranju, do zdaj še nisem dobil odgovora. Bi ga vljudno prosil do naslednje seje, ker smatram  da 
Kranj kot zeleno mesto, a ne, takole malček v šali, vse se začne pri metli in kot se reče »Hic Rhodus, hic salta«. 
Hvala lepa.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala. Zdaj jaz bom na to prvo smo si zapisali. Tukaj vidim, da je to. Drugo vprašanje je pa: Komunala Kranj je 
želela objavit vse izračune glede stroškov v Tržiču, v Naklem, a ne, pa so dobili cenzuro in ni mogel objaviti v 
glasilu Na Klancu, tako da bo to objavljeno v Kranjskih novicah in boste tam dobili pravo sliko, a ne. Tako da 
konec koncev, izplena ni nobenega, tako da mislim pa po tistih izračunih da bodo občani Nakla na slabšem, kar 
se cenovno tiče. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Tretja zadeva pa, ja, to smo tudi zapisali, bomo videli, kaj, ja pometači, hvala. Sonja?  
 
SONJA MAŠIČ (mestna svetnica) 
Hvala za besedo. Za Easypark me zanima, zakaj nastane razlika med končno ceno, če plačaš s kartico in gotovino? 
So to stroški transakcije, bančne? Ali je kaj drugega? To je ena zadeva. Kar se tiče Easyparka. Potem me zanima, 
v Hrastjah je ta povezovalna cesta med Brniško cesto in pa med tem delom industrijske cone. Tista flika asfalta 
je prehod na stari asfalt, asfalt tako nerodna, da nekatere malo ven meče, tako da je že precej poškodovano tudi 
eno drevo tam, vsaj za dva primera vem in tam bi bilo treba nekaj ustreznega ukreniti, kar je baje ena taka 
zadeva, da avto kar poskoči, tudi če 50 pripelješ, te lahko ven flikne. Potem imam še vprašanje glede zaključnih 
del na mostu. To je ta most, ta velik dol, kajti promet je zdaj obupen čez celo mesto, ne, ker moramo voziti okoli, 
dva mostova sta zaprta, baje je nepotrjena informacija seveda, neka okvara tudi na loku tega mostu pa me 
zanima, ali bodo dela lahko zaključena v mesecu novembru, tako ko je bilo rečeno, ali bo to kasneje. Most 2 je 
vezan, to je planiški most, je vezan na gradbeno dovoljenje in na gradnjo naselja ob Savi. Pa glede na to, da 
gradbenega dovoljenja še ni in da je vprašanje, kdaj bo, me zanima, kaj bomo s tem mostom. Potem imamo pa 
še v Zgornjih Bitnjah, to sem pa že na sosvetu tudi izpostavila, v Zgornjih Bitnjah imamo te zaščitene gomile, 
zaradi česar smo imeli tudi probleme z izgradnjo vrtca, vendar v neposredni bližini, zraven teh gomil postaja vse 
večje odlagališče gradbenega materiala in mislim, da bi tudi kot mestni svet pa Mestna občina Kranj lahko 
posredoval kje malo močneje, da bi, čeprav je to na privatnem zemljišču ne, da se ta zadeva iz takega naselja ali 
pa iz bližine teh zaščitenih gomil umakne. To bi bilo zaenkrat vse. Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala, nekaj bomo ustno odgovorili. Recimo, to zadnje smo dali na inšpekcijo, ostalo pa pisno.  
 
MARKO ČEHOVIN (vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet) 
Ja, Easypark lahko takoj ne. Easypark ima možnost treh plačil, tri vrste plačil: eno je gotovina, ki je v skladu z 
odlokom, potem je tudi z SMS plačili, ki je ravno tako, tukaj celo Komunala Kranj nosi stroške te transakcije in je 
cena enaka, druga je pa potem preko aplikacije, tukaj se pa uporabnik sam strinja s splošnimi pogoji, ko naloži 
aplikacijo, da je cena lahko dražja in tukaj ima zunanji izvajalec tudi možnost uporabe raznih variant in imajo 
različni uporabniki tudi različne cene. Veliko uporabnikov se odloča za elektronsko uporabe aplikacije, ampak to 
je, s temu se pač strinja in zato so višji stroški. Zaenkrat je celo zanimivo, da uporaba aplikacije raste, precej raste 
in je uporaba SMS-ov relativno nižja, kot je bilo v preteklosti, čeprav je cena ugodnejša. Kar se tiče flikanja asfalta 
Hrastje, bomo točen pogledal lokacijo, ampak verjeten je zadeva zaradi neustrezno izvedenih sanacijskih del pri 
prekopih pa verjeten je bila že inšpekcija vključena. Potem pa planiški most, ne, gradnja naselja ob Savi je 
povezano, ne, gradbeno dovoljenje za most moram reči, da je že izdano. PZI je v izdelavi, tako da čist končnih 
stroškov še ni, želimo pa ta projekt sofinancirati preko EU sredstev, preko celostnih teritorialnih naložb, da vsaj 
površine za pešce in kolesarje sofinanciramo in da zadevo lahko tudi spravimo skozi proračun. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Je pa v proračunu 1,7 milijona za ta planiški most. Ok, ostalo pisno, da pridemo. Saša, prosim.  
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SAŠA KRISTAN (mestna svetnica) 
Ja, hvala.. Zdaj jaz bi se najprej navezala malo na tele odgovore iz mojih vprašanj s prejšnje seje, in sicer sem pri 
enem vprašanju, sem vprašala, kako se zbrana sredstva omrežnine vračajo nazaj v obnovo omrežja? Na to 
odgovora nisem dobila, zato prosim, da se mi to odgovori še naknadno. Potem bi prosila, tudi tukaj, ko smo 
obravnavali uvrstitev novega projekta v NRP, in sicer ureditev površine za pešce med Slovenskim trgom in 
Stritarjevo ulico, bi prosila občinsko upravo, če mi lahko predložijo tisti del odloka, kjer piše, da se mora ureditev 
površine za pešce med Slovenskim trgom in Stritarjevo ulico zaščititi. To bi prosila, če bi lahko to predložite 
oziroma najdete, kje to, kje to piše. Potem še tale Park and ride je bila otvoritev narejena. Me zanima tudi, 
kolikšna je zasedenost, ker ko se pelje mimo, zdaj pač večkrat, ker moramo se voziti naokrog a ne, ker je most 
še zaprt, me zanima, kolk je parkirišče v bistvu je več ali manj sameva, tako da me to zanima. Potem pa še: pred 
približno šestimi dnevi smo lahko v medijih zasledil, da so čez noč prodal podjetje Arriva. Kaj to, kaj ta prodaja 
pomeni za naš proračun in pa še glede na to, da pač to podjetje je zdaj prodano, kupljeni so bili električni 
avtobusi, me zanima, kolikšen delež oziroma, kolikšno je subvencioniranje v kakšnem znesku? Za prevoze, 
avtobusne. V četrtek, 12. 10., ste župan imel srečanje z krajani oziroma občani Vodovodnega stolpa na temo 
Severne obvoznice. Pa me zanima, kaj se je tam dogajalo, kaj je novega na tem področju. Potem bi pa za konec 
imela pa mogoče še dve pobudi, in sicer, nasproti kovačnice, kjer ima prostore glasbena šola, to je nad Evropo 
gor, je na pročelju že dolga leta obstoječ drog za zastave, to verjetno je ta drog še od propada države Jugoslavije 
tam. Zato bi predlagala, da glede na to da ta drog že obstaja, da se tam obesi slovensko zastavo, saj v končni fazi 
je to tudi eno od vhoda v mestno središče, to je ena Stvar. Druga stvar je pa odstranitev grafitov pod Velbom. V 
Kranju so čudni grafiti ne in me zanima ali občina v tej zvezi kej, bo kaj ukrepala oziroma mesto polepšala, ker 
pač tam so določeni neprimerni grafiti in bi pač predlagala, da se mogoče naredi tako, kakor se je naredil pred 
knjižnico, na isti način kjer so kjer so tudi grafiti, ki imajo smisel, a ne. Tako da me zanima, kaj se v tej smeri, če 
se kej dela. Hvala. Bi pa prosila tudi kar za pisne odgovore. Je pa še eno stvar, no, mislim bi prosila tudi pri pisnih 
odgovorih, da se mogoče pri nekaterih malo bolj potrudite, ker če pogledate na moje prvo vprašanje, je odgovor 
tako, da mislim, kar malo skupaj vržen. Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa. Samo jaz povem, ja, za krajevno skupnost Vodovodni stolp. Imeli smo srečanje. Tam je civilna 
iniciativa Zeleno srce Kranja. Nasprotujejo premiku Severne obvoznice in pa tudi širitvi štadiona pa umeščanju 
kateregakoli športnega objekta na štadion. Tako, da a veste, eno je in sem tudi povedal. Jaz se strinjam, da se 
obvoznica ne premakne severneje gor, da ostane ta obstoječa, da vidimo tudi, kako bo v zelenem OPNju, sploh 
ta del potrebujemo, ker je to eden najlepših delov čez kanjon Kokre, ki gre. Nikakor se pa ne strinjam s tem, da 
se na štadionu ne širijo športni objekti. Preprosto zato, ker sem že prej povedal, oni so tudi rekli, dajte to kam 
drugam, pa na Planino pa v Stražišče, imamo tam manjše športne objekte, to, kar je prej Tomaž omenil, to se 
prav za lokalno prebivalstvo, da gredo otroci lahko s kolesom peš iz Drulovke na Primskovem, kje imamo še gor 
Britof, Bitnje in tako naprej, je pa pač štadion namenjen za to, da se tam postavijo in da združimo vse kranjske 
športe, gre tudi za vzdrževanje konec koncev, mnogo cenejše, ker potem, ali rabimo posameznike na različnih 
delih ali pa jih selimo pa imamo stroške s prevozi. To je bilo v glavnem narejeno, dejansko to, kar sem prej rekel, 
vsi bi vse imel, sam ne pri nas a ne in pač tukaj mi gledamo naš oziroma interes naših občanov in jaz mislim, da 
tukaj ne bomo imeli nobenih problemov glede širitve športnih objektov. Kar se tiče pa zdaj, ko smo to ravno 
sprožil glede OPN-ja, bom mogoče namesto Nike povedal, zdaj dejansko naša ekipa pregleduje vse pobude in pa 
tudi že mnenja določenih mnenje dajalcev. Delamo dejansko strukturo treh, kaj je pozitivno, kaj je čisto odbito 
in kaj je za nadaljnjo obravnavo še. Naša ideja je, ne glede na to, da smo prvo branje že sprejel, da gremo še 
enkrat v javno razgrnitev, ker tam naredimo čistopis, ne, to pomeni, da bomo mi še enkrat pred končno 
obravnavo tole gledali, a ne. Mi želimo delati to transparentno pa v dobro Kranja, a ne, tako da Ja, s tem se bomo 
sigurno srečali tukaj. Jaz računam, da bo to enega marca, aprila do tega prišlo. Lahko tudi skrajšamo potem tisto 
obdobje javne razgrnitve, ker bo več ali manj vse jasno. Več se bomo pa potem mi tukajle noter pogovarjal, a ne, 
tako da to, tak je približen načrt, no, da za ta OPN. Ostalo bom pa pisno dali, si prosila. Prosim. Hvala. Nina?  
 
NINA ŠMID (mestna svetnica) 
Ja, dober večer. Hvala za besedo. Jaz se bi pa danes v bistvu naslonila na eno tablo na Prešernovi ulici, ki je, ne 
vem, ne morem tja gor, ampak prednost imajo pešci, zelo na veliko označeno pa od spodaj sta kolesar in 
električni skiro v rdeče obarvanja, na Prešernovi ulici. Pa me zanima, ali oni imajo še pač to pot na Prešernovi 
ulici ali ne? Najprej to. Naslonila bi pa v bistvu na električne skiroje v mestni občini ,sploh čez ulice mimoidočih, 
sploh v mestu, prvič se ga ne sliši , drugič je zelo veliko otrok po ulicah in vsepovsod in jaz vem: neki pravilniki 
obstajajo, ampak vseeno ne, da se bi ti vozači malo drugače tretirali ali pa oglobili, saj trikrat ga po prstih, po 
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moje pa hiter ve, kako, kaj sledi: preveč brzine, zdaj že vidim jih s čeladami, z vizirjem in divja do nezavesti. No, 
tu bi rada na vas no.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa. Marko, boš ti za to odgovoril?  
 
MARKO ČEHOVIN (vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet) 
To tablo smo, kolk, slabo leto nazaj? Na Prešernovi ulici, ne, kjer je težava predvsem hitrih voznikov, kolesarjev 
in pa voznikov skirojev in večkrat smo opazili, tudi večkrat smo dobili pritožbe občanov, da vozijo prehitro, ne. 
10 km/h je sicer splošna omejitev v centru mesta. Ne, tega se ne držijo in hoteli smo z obvestilno tablo samo še 
dodatno opozorit, ker velik uporabnikov teh vozil ni jasno, da imajo prednost pešci, v coni rezervirani za pešce. 
Seveda je dovoljeno, zaenkrat tudi, ampak dolgoročneje bomo mogli razmišljat, da bi kanalizirali ali, da bi celo 
prepovedali vožnjo s kolesom in bodo mogli zraven peljat kolo, se prav, da bomo imeli alternativno povezavo na 
spodnji, ko se že reče Uscana gasa sicer, sicer Tavčarjevi, Tavčarjevi in pa zgornji Tomšičevi.  
 
NINA ŠMID (mestna svetnica) 
Saj kolesa niso tako sporna kot električni skiroji.  
 
MARKO ČEHOVIN (vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet) 
Tako Ja, bolj so električni skiroji. Se strinjam.  
 
NINA ŠMID (mestna svetnica) 
Dajmo take malo bolj oglobiti, jaz ne vem, treba bo omejiti nekako te dirkače.  
 
MARKO ČEHOVIN (vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet) 
Ja to je pa splošen nadzor, mogli bi bi tudi nadzorovati hitrost, a ne, jaz mislim, da je to tudi ena od opcij, da 
redarji nadzorujejo hitrost. 
 
NINA ŠMID (mestna svetnica) 
Hvala za odgovor. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa. Nada, prosim. 
 
NADA SREDOJEVIĆ (mestna svetnica) 
Ja, Hvala za besedo. Lep pozdrav vsem skupaj tudi z moje strani. Včeraj je bilo na seji sveta zavoda kranjskih 
vrtcev izpostavljeno pač eno vprašanje glede parkirišč pri enoti Čirče, in sicer, zakaj parkirišča še vedno niso 
zarisana pa obljubljena je bila tudi v bistvu, zakaj še ni postavljena tabla za označevanje parkirišču z zapisom, da 
je parkirišče tam omejeno?  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Bomo dali to pisni odgovor. Hvala, Branko, prosim. 
 
MAG. BRANKO GRIMS (mestni svetnik) 
Hvala vsem, prav lep pozdrav. Najprej iskrene čestitke za dan suverenosti. Je pa kolegica tako lepo začela o 
izobraževanju, z nekim pozivom, ga bom malo razširil, namreč in spravil v okvir tega, ker je pristojnost Mestne 
občine Kranj. Namreč spomnil bi, da 2 leti nazaj, dobri 2 leti smo sprejel določene sklepe in takrat je Mestna 
občina Kranj poslala tudi v Ljubljano poziv, v katerem se je zelo jasno opredelila za to, da je treba pač izobraževat 
v okviru slovenskega jezika, da je slovenski jezik temeljni pogoj in pa neko osnovno znanje slovenskega jezika 
temeljni pogoj za kakršnokoli integracijo in da seveda, če ne poznaš slovenskega jezika, vsako govorjenje o 
integraciji samo dim v veter. To govorim zato, ker bo jutri vladajoča koalicija črtala iz zakona zadnji minimum 
znanja slovenskega jezika, ki ga še zahteva trenutno slovenska zakonodaja. In pri tem to delajo v nasprotju s 
pravnim redom, kršijo direktno zakonodajo, kršijo poslovnik. To je škandal, ki bi moral stresti celotno Slovenijo. 
Predvsem pa še enkrat opozarjam, je v popolnem nasprotju s tistim pozivom, ki ga je tudi Mestna občina Kranj 
naslovila pred dobrima dvema letoma na Vlado Republike Slovenije. Jaz vas lepo prosim, dajte obrniti telefone, 
kolikor jih lahko in preprečite, da bo ta škandalozna odločitev jutri ob siceršnji kršitvi pravnega reda, ki smo ji že 
priča bili tudi danes na koncu celo sprejeta. Še enkrat povem: minimalno znanje slovenskega jezika je temeljni 
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pogoj vsake integracije. Če ni minimalnega znanja slovenskega jezika, pride do dezintegracije, dezintegracije 
Slovenije, slovenstva, slovenskega jezika, slovenskega naroda. In kako je s tem v Avstriji, pa gre za nemščino, ki 
jo govori neprimerljivo več. Se pravi, tamle nekje okoli 90, 100 milijonov ljudi, slovenščino pa dva milijona, sem 
bil zdajle pred par dnevi slučajno priča, ko je eden samo hotel eno vlogo dat in tako kot je pri nas samoumevno, 
tudi zdaj ne, kjer pač nimam še A1 in o A1 izobrazbi govorimo, to je tisto temeljno za osnovno sporazumevanje. 
Nimam še, bom to opravil v tem času, ko boste vi odločali o moji vlogi. Gospa je samo prijela in mu je takole 
vrgla nazaj rekla gospod, ko boste imel veljavno odločbo, bomo mi to sprejeli, ko boste imel A1 izobrazbo, bomo 
to obravnavali, do takrat pa vas lepo pozdravljamo in tamle so vrata. Tako je pa v Avstriji, tudi vloge ima za vrtec, 
za karkoli ne moreš dati, če nimaš potrdila o znanju A1 nemščine. Še 1× povem, nemščino govori 100 milijonov 
ljudi, mi pa govorimo o zaščiti slovenščine, ki jo govorita komaj še slaba dva milijona v Sloveniji.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa. Jure. 
 
JURE ŠPRAJC (mestni svetnik) 
Pozdravljeni, Hvala za besedo. No, tudi mene zanima, kako napredujejo dela na mostu čez Savo, ali bo odprt do 
predvidenega roka in če, ker se financ tiče, kakšna sprememba glede na to, da bodo pisni odgovori. No, in 
posledično seveda opozarjam, da je cesta iz Stražišča - Gorenje Sava, železniški podvoz proti obvoznici 
preobremenjena, v jutranjih urah in popoldanskih urah celo katastrofalna in zelo nevarna. Med obema ovinkoma 
je nagnjena, ozka, bankine so neurejene, zdaj so že take jame sploh bi tudi poslikal. Otroci čakajo avtobus 
praktično na cesti, med betonskimi koriti, tam se srečujejo tovornjaki, avtobusi, smetarji, kombiji in tako naprej. 
Skratka, jaz bi želel, da se ta stvar čim prej pogleda in seveda sanira, preden bo kakšen, preden pride do nesreče. 
Kar se tiče Stražišča, bi opozoril še na eno zadevo, in sicer krajevna knjižnica je poleg tega, da je premajhna, je 
edina krajevna knjižnica v vseh občinah, kjer Mestna knjižnica Kranj opravlja knjižnično dejavnost, ki nima 
dostopa za invalide, vozičke, starejše in tako naprej. Skratka, jaz vem, da eni pogovori že potekajo ampak bi 
opozoril, da imamo eno dobro leto časa da to rešimo. Tako da dajem pobudo, da se pogovori, da se malo 
intenzivno odvijajo in da se poišče ustrezna rešitev, ker mislim, da kakšne praktične so. Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa, bomo dali pisno.  
 
VLASTA SAGADIN (mestna svetnica) 
Hvala za besedo, danes zadnjič. Tlak v starem mestnem jedru, Poštna ulica, Glavni trg. Kdaj bo opravljena sanacija 
tega tlaka, ki poskakuje pod kolesom, pod kolesom, pod skirojem, pod nogami, skratka uničen je in rabi temeljito 
sanacijo. Druga zadeva: menda ima Kranj v lasti, torej za vzdrževanje nekako 4000 m različnih ograj. Kot sem bila 
informirana, da je bilo to že ena pobuda iz prejšnjega mandata, kjer smo mi zadolženi, da se to vzdržuje pri raznih 
javnih objektih oziroma ob cestah in tako naprej. Zdaj, če je to res last mestne občine Kranj, kdo skrbi za to 
vzdrževanje in če bo to kaj na vrsto prišlo, da ne bodo cvetele in vse zarjavele. Tretje vprašanje se pa nanaša na 
tega koncesionarja Flora, ki skrbi za košnjo in vzdrževanje zelenih površin v Mestni občini Kranj pa me zanima, 
ali je pogodba s to firmo še veljavna oziroma, a je bil že nov razpis za novo obdobje oziroma, kdaj bo, če še ni bil. 
Skratka, vem, da se je nekaj v tem letu dogajal ker se tiče večletnega večletne pogodbe s to firmo. Hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala. Tole nazadnje lahko odgovorim. Letos se zaključuje z 31. 12., razpis je bil že od zunaj, je edini, ki se je 
prijavil in jutri imajo prvo, prvo srečanje oziroma pogajanja glede pogodbe, dialog.  
 
VLASTA SAGADIN (mestna svetnica) 
Samo v zvezi z vzdrževanjem parkov, a ne. Torej jaz razumem, da ima Flora razpored košnje javnih zelenih površin 
med bloki, da ima nek sistem kdaj začne, kje začne itd. Tako, da tudi vidimo, kolikokrat na leto pridemo na vrsto, 
da pridejo okrog blokov pokositi. Drugače je pa verjeten treba ene pogoje postaviti pa pri vzdrževanju parkov, a 
ne, tam pa košnja ni samo na tri mesece pa štiri, a ne. Prešernov Gaj vem, da se kar lepo vzdržuje, zdaj še Park 
slovenske himne, a ne, potem park pred, torej pred centrom oziroma bivšim kinom centrom, Mojim kinom zdaj, 
a ne, to se pa mora vzdrževat na 14 dni, a ne. To ni kar tako, da se potem pusti kar pusti zaraščeno, če je park. 
Če ga tretiramo kot park. Če je pa to navadna zelenica tako kot med bloki, pa že lahko potem mi tudi med bloki 
potrpimo, če kasneje pokosijo, park je pa treba malo drugače in te pogoje jim kar postavite. 
 
MARKO ČEHOVIN (vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet) 
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Ja, imamo že zdaj v zdajšnji koncesijski pogodbi, petkrat je praviloma med na ostalih območjih, na območju 
parkovnih ureditev in ali v centru mesta je 8×, praviloma. S tem, da vsakič lahko še posebej jim rečemo, da 
pokosijo in jim tudi rečemo. 
 
VLASTA SAGADIN (mestna svetnica) 
Bomo opazovali.  
 
MARKO ČEHOVIN (vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet) 
Ja, hvala.  
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Hvala lepa. Ok, Vlasta, Jure, prosim.  
 
JURE BOHINEC (mestni svetnik) 
Hvala, ja, bom čisto kratek. Upam, da kot so včasih rekli, zadnji naj bodo prvi. Ena pobuda je drugače, jaz 
prakticiram, da se na urade obračam, ampak tukaj gre pa za cesto, državno cesto, ki pa ni občina lastnik, sem pa 
dobil s strani krajanov, pa tudi sam sem šel pogledat. Gre za dva prehoda za pešce pri Savi, med Savo in Iskro, ki 
nista osvetljena v večernem času in baje, da je bilo že nekaj tudi takih manjših nesreč, ker ti pešec pride in ga ne 
vidiš. Tako da, če bi dal lahka pobudo, saj pravim, ne rabite mi odgovarjat, ampak res je nevaren, nevaren..., ja 
vem, samo njej se tako mudi v Ljubljano, ker ima toliko delat, da to ne vidi. Dajmo mi probat.  
 
MARKO ČEHOVIN (vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet) 
Večkrat mi damo pobudo na DRSI, na upravljalca ceste, tudi za desno zavijanje smo dali mi pobudo a ne, ki je 
urejeno od Stražišču edina na žalost, edino desno zavijanje, ki so nam ga potrdil. Tako da bomo tudi to, bomo 
uporabili kar zapisnik te seje pa bomo dali naprej.  
 
JURE BOHINEC (mestni svetnik) 
Super. 
 
MATJAŽ RAKOVEC (župan Mestne občine Kranj) 
Okej, še kdo? Ne. Lep večer vam želim. 29. 11., prej se pa dobimo s svetniškimi skupinami na temo proračuna pa 
odloka. Hvala lepa vsem, lep večer. 
 

Seja je bila zaključena ob 19.00. 

 

 

Za zapisnik:  

Milena Bohinc 

 

 

        Matjaž Rakovec 

        Župan 

 


